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امنیت  شورای  جلسه  از  اخبار  آخرین 

شد؟ خواهد  منزوی تر  آمریکا 

گلایه های سعید سهیلی و انصراف از ادامه فیلمبرداری
 گشت ارشاد3 در مشهد؛

 پست سوال برانگیز

 آقای کارگردان!

شماره 746 / 8 صفحه/ قیمت 3000 تومان در مشهد  /  عوامل فروش و شهرستان ها 1500 تومان
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با سلام خد مت امام عصر)عج(

مسئولان  خالی  جای  و  موفق  ازدواج   یک  چگونگی  بررسی  به  امروز«  »صبح 
می پردازد؛ ازدواج  امر  تسهیل  در 

مسئولان ریشتری      ۹ ادعاهای   

برنامه ریزی برای اتصال شهرک شید رجائی به حرم، میدان شهدا و خواج ربیع:

خط 4 قطار شهری مشهد
 در راه است

منطقه در  ایران  نفوذ  تضعیف  برای  تلاشی 

آمریکا  منافع  و  نقش 
لبنان بحران  در 

نتیجه رای گیری در شورای امنیت سازمان ملل برای تصویب این قطعنامه 
ساعت ۱۷:3۰ روز جمعه به وقت محلی اعلام می شود

جزئیات طرح مجلس برای 
تغییر نحوه سهمیه بندی بنزین
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واکنش سامانی به شایعات درباره نقش 
وزارت کشور در تبعید محکومان

ســخنگوی وزارت کشــور، ادعای دخالت این وزارتخانه در تعیین جدول اقامت اجباری 
محکومان را رد کرد.

سید سلمان ســامانی، سخنگوی وزارت کشور، درباره شــایعه های مطرح شده پیرامون 
نقش وزارت کشور در تعیین محل های اقامت اجباری محکومین در توئیتر نوشت: ادعای 
خــاف واقعِ تعیین جدولی به عنوان محل های اقامــت اجباری محکومین دادگاه ها از 
ســوی وزارت کشور، این روزها مجددا در فضای مجازی مطرح شده است. پیش از این 
در 30 دی ماه 13۹۷ وزارت کشــور با انتشــار یک یادداشت رســانه ای این گونه ادعاها 
را بی اســاس بر شمرده و مطلقاً رد کرده اســت. علت هم روشن است؛ بر اساس قانون 
مجازات اســامی مصوب 13۹۲، وزارت کشور هیچ گونه نقشــی در زمینه تعیین نقاط 

اقامت اجباری محکومین ندارد.
وی افزود: آیین نامه مربوط به اقامت اجباری صرفا توســط وزارت دادگستری تهیه و به 

تصویب رئیس قوه قضاییه می رسد.
سامانی اضافه کرد: به عاوه، در قانون مجازات اسامی مصوب سال 13۹۲، هیچ منطقه 
از پیش تعیین شده ای برای اقامت اجباری محکومین )به اصطاح تبعیدی( وجود ندارد.

معاون هماهنگی و سخنگوی وزارت کشور نوشت: قضات دادگاه ها به تشخیص خود و بر 
اســاس ماک هایی همچون نوع جرم، حساسیت و تأثیرگذاری جرم، شخصیت و سوابق 
مجرم و دیگر شاخص ها، محل اقامت اجباری این گونه محکومین را مشخص می کنند.

ایران به سکوت آژانس در قبال برنامه 
هسته ای عربستان اعتراض کرد

ســفیر ایران در ژنو به ســکوت آژانس بین المللی انرژی اتمی در خصوص فعالیت های 
پنهان هسته ای عربستان و تســلیحات اتمی رژیم صهیونیستی اعتراض و تصریح کرد 

که برخورد دوگانه این سازمان، اعتبار و بی طرفی حرفه ای آن را زیر سوال برده است.
خبرآناین نوشــت: »اســماعیل بقایی هامانه« در نشست عمومی کنفرانس خلع ساح 
افــزود: در حالی که رژیم اســرائیل به عنوان تنها دارنده تســلیحات اتمی در منطقه به 
سرپیچی آشکار از قوانین بین المللی و تقویت زرادخانه های اتمی اش ادامه می دهد، برنامه 

اتمی عربستان سعودی نیز به پیچیده تر شدن اوضاع منطقه دامن می زند.
وی از ســفیر عربستان سعودی خواست تا به جای اظهارات ساختگی و سرزنش دیگران 
برای تمام اشــتباهات و جنایت های ریاض که با حمایت آمریکا در منطقه صورت گرفته 

است، به نگرانی های جامعه جهانی پاسخ دهد.
ســفیر کشــورمان تصریح کرد که عربســتان به رغم عضویت در پیمان منع گسترش 
جنگ افزارهای هسته ای )ان پی تی(، به تعهداتش در این زمینه عمل نکرده است. فقدان 
شــفافیت و همکاری با بازرسان آژانس بین المللی انرژی اتمی باعث ایجاد نگرانی های 

جدی درباره ابعاد برنامه های هسته ای عربستان شده است.
وی بر همین اســاس از مقامات ریاض خواســت تا به تعهدات این کشــور وفق پیمان 
ان پی تــی و توافقات پادمانی احترام گذاشــته و به طور کامل با نظام بازرســی آژانس 
بین المللی انرژی اتمی همکاری کند. بقایی هامانه از آژانس نیز خواست تا به وظایف خود 
در خصوص بازرسی و راســتی آزمایی عمل کرده و گزارشی را از فعالیت های هسته ای 

عربستان ارائه کند.
ســفیر ایران همچنین از عربستان خواســت تا مانند یک بازیگر مسئول در منطقه عمل 
کرده و از قتل بی رحمانه مردم یمن، تروریســم و افــراط  گرایی که باعث ویرانی برخی 
کشــورهای عرب منطقه شده دست کشیده و بگذارد کشورهای منطقه از طریق اعتماد 

سازی جمعی و روابط عمیق همسایگی در صلح و آرامش زندگی کنند.
در این جلسه نماینده رژیم صهیونیســتی با هیجان عجیبی که موجب خنده نمایندگان 
کشورها شد، از اینکه به زعم او سفیر کشورمان از لفظ رسمی »دولت )State( اسرائیل« 

در مورد این رژیم استفاده کرده ابراز خوشحالی کرد. 
این در حالیســت که بقایی هامانه ایالات متحده آمریکا، عربســتان ســعودی و رژیم 
صهیونیســتی را تنهــا بازیگران بد ذاتی خواند که با بی احترامــی به قوانین بین المللی، 
تاش می کنند توافق چندجانبه هسته ای ایران و قطعنامه ۲۲31 شورای امنیت سازمان 

ملل متحد را نابود کنند. 
او در این باره به اظهارات وزیر امور خارجه کشــورمان در نشســت اخیر شورای امنیت 
ســازمان ملل اشــاره کرد و افزود که جامعه جهانی در هفته های آینده با تصمیم مهمی 

روبروست. احترام به حاکمیت قانون یا بازگشت به قانون جنگل.

شکایت قالیباف از میرسلیم

رئیس مجلس شورای اسامی از مصطفی میرسلیم نماینده مردم تهران شکایت کرد.
برخی کانال های تلگرامی و ســایت های خبری نزدیک بــه رئیس مجلس خبر دادند 
که محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شــورای اســامی از مصطفی میرســلیم شکایت 
کرده است.گفتنی اســت مصطفی میرسلیم چندی پیش ادعایی را در خصوص پرداخت 
رشوه 65 میلیارد تومانی شــهرداری تهران برای خارج کردن طرح تحقیق و تفحص از 

شهرداری تهران، از دستورکار مجلس دهم را مطرح کرده بود.

دولت روحانی می رود
 شما می مانید و مردم 

حسام الدین آشنا، مشــاور رئیس جمهور از مخالفان دولت روحانی به شدت انتقاد کرد و 
نوشت: تاش های بی وقفه برخی سیاست زدگان تازه کار و سیاست پیشگان کهنه کار برای 
ایجاد اختال در ســامانه های سیاستگذاری کشــور بیش از آن که ثمرات جناحی داشته 

باشد دارای خطرات ملی است.
حسام الدین آشنا، مشاور رئیس جمهور از مخالفان دولت روحانی به شدت انتقاد کرد.

هشدار: تاش های بی وقفه برخی سیاست زدگان تازه کار و سیاست پیشگان کهنه کار برای 
ایجاد اختال در ســامانه های سیاستگذاری کشــور بیش از آن که ثمرات جناحی داشته 
باشــد دارای خطرات ملی اســت. این دولت می رود، شــما می مانید و نظام و مردم. بذر 

آرامش بپاشید؛ آن  که باد می کارد طوفان درو می کند.

تلاشی برای تضعیف نفوذ ایران در منطقه

نقش و منافع آمریکا در بحران لبنان
همین چند روز پیش بود 
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رئیس جمهــور  کــه 
آمریکا بار دیگر وعده 
در  چنانچــه  داد 
ت  بــا نتخا ا
مــاه  ریاســت جمهوری 
نوامبر به پیروزی برســد 
ظرف 4 هفته با ایران به 
رســید.  خواهد  توافــق 
دولت آمریکا بعد از خروج 
از برجــام تحریم ها علیه 
ایران را از ســر گرفته و به سیاســت هایی 
تحریک آمیز علیه ایران روی آورده اســت. 
ترامــپ وعده داده بود با خــروج از برجام و 
پیگیری سیاست موســوم به »کارزار فشار 
حداکثــری« ایــران را به حضــور پای میز 
مذاکره برای رسیدن به »توافقی بهتر« -به 
زعــم او- مجاب خواهد کــرد. در حالی که 
بیش از ۲ ســال از این وعده می گذرد دولت 
آمریکا در تحقق این هدف ناکام مانده و به 
همین دلیل ترامپ به خصوص در آســتانه 
انتخابات ریاست جمهوری ماه نوامبر از سوی 
گروه های مختلــف در آمریکا آماج انتقادات 
قرار گرفته اســت. منتقــدان ترامپ او را به 
نداشــتن راهبــرد در قبال ایران، تشــدید 
بی مورد تنش ها با این کشــور و جدا کردن 
مسیر آمریکا از متحدانش متهم کرده اند. اما 
اقدامــات ترامپ در طول ایــن مدت برای 
ترغیب ایران به مذاکــره تنها به این موارد 
ختم نمی شود. یکی از سیاست های ترامپ، 
تاش برای تضعیف نفــوذ ایران در منطقه 
بوده که به عقیده او باعث مهار این کشور و 
تغییر موضعش در خصوص مذاکره می شود. 
به نظر می رسد از اکتبر ۲01۹، هم زمان با 
آغاز تظاهرات در عراق و لبنان، آمریکایی ها 
یا بهتر بگوییم نهادهای امنیتی و اتاق فکرها 
و اداراتی که امور مخفی و اطاعاتی را پیش 
می برند، طرحــی را کلید زده اند که هدف 
نهایی آن مهار ایران اســت. در اینجا باید بر 
این نکته تاکید کــرد که تا به این لحظه از 
سیاست های آمریکایی ها این گونه بر می 

آید که دنبال جنگ با ایران نیســتند. در هر 
لحظه که تنش به اوج خود رسیده، دو طرف 
تدبر و تعقل به خرج داده اند و از رسیدن به 
مرحله جنگ خودداری کرده اند. چه در سال 
گذشــته که ایران سیاست تشــدید تنش را 
پیش گرفت تا موازنه ای در تعامل با آمریکا 
ایجاد شــود که فشــار حداکثری خود را با 
خــروج از برجام آغــاز کرده و بــا تحمیل 
شــدیدترین تحریم های تاریــخ خود علیه 
ایران به این سیاســت خــود ادامه داد، چه 

زمانــی که آمریکایی ها شــهید سرلشــکر 
ســلیمانی را در بغداد ترور کردند و ایران در 
پاسخ به عملیات تروریســتی آمریکا پایگاه 
عین الاســد را هــدف قــرار داد، دو طرف 
محتاط بودند که سطح تنش تا اندازه ای بالا 
نگیرد که به یک جنگ تمام عیار منجر شود. 
بنابراین می توان گفت که در وضعیت فعلی 
نــه آمریکا و نه ایران نبرد تمام عیار و رو در 
رو را در اولویــت خود تعریــف نکرده اند و 
جنگ، احتمالا آخرین گزینه شان خواهد بود. 
پس در حال حاضر آنچه آمریکایی ها دنبال 
می کنند پروژه مهار ایران اســت، مطابق با 
1۲ بند ادعایی مایک پمپئو، وزیر امور خارجه 
ایالات متحده که در سال ۲018 اعام کرد. 
تظاهرات اکتبر هم زمــان در عراق و لبنان 
کلید خورد. در عراق با ترور شــهید سلیمانی 
که هزینه سنگینی را بر ایران تحمیل کرد و 
همچنیــن کنار رفتن عــادل عبدالمهدی و 
روی کار آمدن مصطفی الکاظمی به جای او 

به نوعی آن پرونده، ولو موقت، بســته شد و 
بــه یک مرحله معینی رســید. در اینجا باید 
گفت منظور این نیست که آمریکایی ها می 
خواهند ایران را از پرونده های منطقه بیرون 
کنند. در هر سطحی که باشد ایران از عراق 
گرفته تا لبنان و ســوریه و یمن و هر جای 
دیگر منطقه نفوذ دارد. آنها خواهی نخواهی 
قدرت ایــران را در منطقه و حوزه های نفوذ 
آن را به رســمیت شناخته اند. بنابراین آنچه 

در حال حاضر دنبال می کنند محدود کردن 
ایران تحت یک چارچوب تعریف شده است. 
بر اســاس این تعریف، گمان می کنند آنچه 
در کوتاه مدت مطلوبشان بوده را در عراق به 
دست آورده اند. شاهد این ادعا، عدم واکنش 
آنها به موشک هایی اســت که گروه های 
مسلح به سفارتخانه و پایگاه آمریکایی ها در 
عراق شلیک می کنند، گویی که پذیرفته اند 
مســئولیت برخورد با ایــن موضوع با دولت 
کاظمی باشد. در حالی که شاهد بودیم وقتی 
عبدالمهدی نخســت وزیر بود و به سفارت 
آمریکا حمله شــد چه واکنشی نشان دادند. 
اکنون به نظر می رســد بعد از پرونده عراق، 
نوبت به پرونده لبنان رســیده اســت. بسیار 
روشــن و مبرهن است که آمریکا نمی تواند 
حزب الله را در لبنــان نادیده بگیرد. و چون 
حــزب الله قدرتی بالاتــر از هر قدرت دیگرِ 
نزدیک به ایران در منطقه و لبنان اســت و 
جایگاهــش در لبنــان متفــاوت از جایگاه 

متحدان ایران در هر کشوری است، در آنجا 
شــیوه دیگری را به کار بسته است. در لبنان 
کشــوری وارد میدان شــده که هم سابقه 
اســتعمار و نفوذ بامنازع در آنجا را داشــته 
است و هم متحد آمریکا محسوب می شود. 
بنابراین مســئولیت پیشــبرد این پرونده به 
فرانسه محول شده اســت. این که امانوئل 
ماکــرون، رئیس جمهوری فرانســه قبل از 
دیدار با مسئولان و روسای فراکسیون های 
سیاسی لبنانی با رئیس فراکسیون حزب الله 

جداگانه و خصوصی مذاکره می کند و اول با 
او بــه توافق می رســد و ســپس نزد دیگر 
مسئولان لبنانی می رود، نشان می دهد که 
فرانسه به نمایندگی از جامعه غربی، قدرت و 
نفوذ حزب الله را درک می کند و قرار نیست 
طرحی را پیش ببرد که حزب الله از آن خارج 
باشــد، در عین حالی که طرحی مورد توافق 
جامعه غربی را در جیب خود دارد. شاید بتوان 
گفت که غرب اعم از اروپا و آمریکا، بر سر 
ایران و نفوذ منطقه ای اش و دیگر پرونده 
های مربوط به آن به یــک اجماع درونی 
رســیده اســت. اگرچه در برخــی موارد با 
یکدیگر اختاف نظر دارند اما این اختاف 
نظر تاکتیکی است نه استراتژیک. بنابراین 
در برخی پرونده ها، مثل لبنان تقســیم کار 
می کنند و فرانسه پیش گام می شود، و در 
پرونده های دیگر مثل عراق که آمریکا آن 
را اشــغال کــرده و رقیب ایــران در آنجا 
محسوب می شــود، آمریکا خود وارد عمل 

شده اســت. تغییر برایان هوک و روی کار 
آمدن فردی مثل الیوت آبرامز که همزمان 
مسئول پرونده ونزوئا در آمریکا نیز هست، 
با آن ســابقه مشخص، در همین چارچوب 
قابل تعریف اســت. آبرامز فــردی تندرو، 
تندخو و امنیتی اســت. کارنامه خشنی در 
تعامل با پرونده هایی که بر عهده اش بوده 
دارد، مثل پرونــده عراق یا پرونده ونزوئا، 
که با رویکرد صهیونیستی او می توان بهتر 
ســابقه او را تفســیر کرد. اما در عین حال 
گفته می شــود اهل معامله است. او فردی 
امنیتی است که در اســتفاده از بازی های 
کثیف امنیتــی ابایی نــدارد، کاری که در 
ونزوئا در طول ســال های گذشته کرده 
اســت یا در عراق برای توجیه حمله به این 
کشور انجام داد. اما بدون شک هدف نهایی 
مهــار یا محدود کــردن بازوهای قدرتمند 
ایــران با هدف مذاکره اســت. این چیزی 
اســت که آمریکایی ها بر آن تاکید دارند و 
آن را هدف نهایی خــود تعریف کرده اند. 
دونالد ترامپ مــی خواهد قبل از انتخابات 
ریاســت جمهوری یــا بافاصلــه بعد از 
پیروزیش در انتخابات این مذاکره را انجام 
دهد و به نتیجه برسد چرا که گمان می کند 
با تعریف سیاســت فشــار حداکثری برای 
رسیدن به مذاکره با ایران ریل گذاری ها را 
کرده و این حق اوست که در نهایت پشت 
میز مذاکره با ایران بنشــیند و امتیاز بزرگ 
توافق با تهران را به نام خود بزند. این نکته 
را هم خوب می داند که اگر انتخاب نشــود 
چه بســا رقیب دموکرات او به جایش وارد 
مذاکره با ایران شــود و این مسئله برایش 
گران تمام شــود. شــاید از این روست که 
روزنامه لبنانی الاخبار به نقل از منابع آگاه 
خود گزارش داد که دیپلمات های اروپایی 
به ایرانی ها گفته اند تا انتخابات ریاســت 
جمهوری آمریکا چند ماه سختی را پیش رو 
دارید و اگر این چند ماه را به ســامت رد 
کنید، در سال ۲0۲1 هر کس در کاخ سفید 
نشسته باشــد ناگزیر به صلح با شماست و 
مجبور است از در دوستی با شما وارد شود.  

سوژه

شاید بتوان گفت که غرب اعم از اروپا و آمریکا، بر سر ایران و نفوذ منطقه ای اش و دیگر 
پرونده های مربوط به آن به یک اجماع درونی رسیده است. اگرچه در برخی موارد با 
یکدیگر اختلاف نظر دارند اما این اختلاف نظر تاکتیکی است نه استراتژیک. بنابراین 
در برخی پرونده ها، مثل لبنان تقسیم کار می کنند و فرانسه پیش گام می شود، و در 

پرونده های دیگر مثل عراق که آمریکا آن را اشغال کرده و رقیب ایران در آنجا محسوب 
می شود، آمریکا خود وارد عمل شده است

,,

آخرین اخبار از جلسه شورای امنیت 

آمریکا منزوی تر خواهد شد؟
نتیجه رای گیری در شورای امنیت سازمان ملل برای تصویب این قطعنامه ساعت ۱7:۳۰ روز جمعه به وقت محلی اعلام می شود

روزنامه فایننشــال تایمز در گزارشی به سند شش صفحه ای 
آمریــکا پرداخت که آن را به عنــوان توجیهی قانونی برای 
تمدیــد تحریم تســلیحاتی ایران و به کارگیری مکانیســم 
بازگردانی تحریم ها در صورت عدم تصویب قطعنامه مربوط 

به این تحریم به شورای امنیت ارائه کرده است.
ایسنا نوشت:  نشریه فایننشال تایمز در گزارشی مطرح کرد: 
دیپلمات های شورای امنیت سازمان ملل گفته اند که آمریکا 
به دلیل خروج از توافق هســته ای در سال ۲018 حق ندارد 

مکانیسم بازگردانی تحریم ها در این توافق را به کار بگیرد.
دولت آمریکا که بــه تازگی پیش نویس قطعنامه ای را برای 
تمدید تحریم تســلیحاتی ایران به شورای امنیت فرستاده و 
اســتدلال قانونی اش را نیز روز پنج شنبه به اعضای شورای 
امنیت ارائه کرده اســت، پیش از این تهدیــد کرده بود که 
در صورت عدم تصویب این قطعنامه از مکانیســم بازگردانی 
تحریم ها در توافق هسته ای برای اعمال دوباره تحریم های 

سازمان ملل علیه ایران استفاده خواهد کرد.
فایننشــال تایمز در ادامه مدعی شــد که نســخه ای شش 
صفحه ای از تحلیل قانونی آمریکا که فایننشــال تایمز آن 
را رویت کرده اســت، این ادعا را مطرح می کند که آمریکا 
تحت قطعنامه ای از شــورای امنیت)۲۲31( که پشــتیبان 
توافق هسته ای است، از  »حقی آشکار« برای به کار گرفتن 

بازگردانی تحریم ها علیه ایران برخوردار است.
این نشریه افزود: این سند همچنین مطرح می کند: هر گونه 
استدلال مغایری« پیشــینه ای مخاطره آمیز ایجاد می کند 
که می تواند قدرت هر تصمیم شورای امنیت را تهدید کند«.
نتیجــه رای گیری در شــورای امنیت ســازمان ملل برای 
تصویب این قطعنامه ساعت 1۷:30 روز جمعه به وقت محلی 

اعام می شود.

خودداری تونس و استونی از معرفی قطعنامه ضدایرانی 
آمریکا در شورای امنیت

همچنین کشورهای اســتونی و تونس از معرفی پیش نویس 
قطعنامه ارائه شــده آمریکا برای تمدید تحریم تســلیحاتی 

ایران به شورای امنیت سازمان ملل خودداری کردند.
به نقل از روزنامه فایننشــال تایمــز، دولت آمریکا این هفته 
نســخه ای افراطی از پیش نویس قطعنامــه ای را که برای 
تمدید تحریم تســلیحاتی ایران ارائه کرده بود و با شکستی 

حتمی مواجه شد، کنار گذاشت.
اما پس از آن که استونی و تونس که هر دو روابط دوستانه ای 
با آمریکا دارند، درخواست برای معرفی این قطعنانه به نیابت 
از واشــنگتن را رد کردند، توافق بر ســر آن نیــز به نظر با 
شکســت مواجه شد.بر اســاس این گزارش، دولت آمریکا با 
نزدیک شــدن پایان تاریخ تحریم تســلیحاتی ایران در ماه 
اکتبر پیش نویــس قطعنامه ای را برای تمدید نامحدود این 

تحریم به شورای امنیت ارائه داده است.
گزارش ها حاکی از آن اســت که ایــن قطعنامه از حمایت 

حداکثری اعضای شورای امنیت برخوردار نیست.
آمریکا عاوه بر این تهدید کرده اســت که در صورت عدم 
تصویب این قطعنامه، از مکانیســم بازگردانی تحریم ها در 
توافق هسته ای برای اعمال تحریم های سازمان ملل علیه 

ایران استفاده خواهد کرد.
پوتین پیشــنهاد تشکیل جلســه اناین سران 5 کشور عضو 

دائم شورای امنیت به همراه آلمان و ایران را داد
»ولادیمیر پوتین« نیز دز همین رابطه روز جمعه خواســتار 
برگزاری یک نشســت آناین با حضور 5 عضو دائم شورای 
امنیت و همچنین آلمان و ایران شد. کاخ کرملین در بیانیه ای 
اعام کرده پوتین خواستار برگزاری این نشست برای بحث 

و تبادل نظر درباره مسئله تحریم های تسلیحاتی ایران شده 
اســت. هدف این جلسه، جلوگیری از رویارویی غیرضرور در 
شورای امنیت و حمایت از قطعنامه ۲۲31 عنوان شده است.
رئیس جمهور روسیه روز جمعه خواستار برگزاری یک نشست 
آناین با حضور 5 عضو دائم شورای امنیت و همچنین آلمان 

و ایران شد.
انتخاب نوشت: »ولادیمیر پوتین«، رئیس جمهور روسیه روز 
جمعه خواستار برگزاری یک نشست آناین با حضور 5 عضو 

دائم شورای امنیت و همچنین آلمان و ایران شد.
کاخ کرملین در بیانیه ای اعام کرده پوتین خواستار برگزاری 
این نشست برای بحث و تبادل نظر درباره مسئله تحریم های 

تسلیحاتی ایران شده است.
هدف این جلسه، جلوگیری از رویارویی غیرضرور در شورای 

امنیت و حمایت از قطعنامه ۲۲31 عنوان شده است.
رئیس جمهور روسیه اضافه کرده که مسکو کاماً به »برنامه 
جامع اقدام مشترک« )برجام یا توافق هسته ای ایران( پایبند 

است. 
»میخائیل اولیانوف«، نماینده دائم روســیه در سازمان های 
بین المللی مستقر در وین در همین خصوص در توئیتر نوشت: 
»رئیس جمهــور ولادیمیر پوتین، درخواســت برگزاری یک 
نشست آناین با حضور سران 5 عضو دائمی شورای امنیت 
و همچنین ســران آلمان و ایران را مطــرح کرد. هدف این 
نشســت جلوگیری از تقابل های غیرضرور در شورای امنیت 
و حمایت جمعی از قطعنامه ۲۲31 شــورای امنیت سازمان 

ملل است.«
دولت آمریکا در تاش است از انقضای تحریم های تسلیحاتی 
علیه ایران جلوگیری کند. طبق مفاد قطعنامه ۲۲31 شورای 
امنیت ســازمان ملل این تحریم ها روز 18 اکتبر سال جاری 

به پایان می رسد.
واشــنگتن قطعنامه ای را ارائه کرده که خواستار جلوگیری از 
اتمام این تحریم ها اســت. این قطعنامه در ابتدا شــامل 35 
پاراگراف بود اما به تازگی تعدیل شده و به 4 پاراگراف تقلیل 

یافته است.
ظریــف: مطمئنیم تمدید تحریم تســلیحاتی ایــران اتفاق 

نخواهد افتاد
وزیر امور خارجه نیز با اشــاره به اینکه اگر تحریم تسلیحاتی 
ایران تمدید شــود، یکی از مهمترین مفاد برجام از بین رفته 

است، گفت: مطمئن هستیم که این اتفاق نخواهد افتاد.
وزیر امور خارجه با اشاره به اینکه اگر تحریم تسلیحاتی ایران 
تمدید شــود، یکی از مهمترین مفاد برجام از بین رفته است، 

گفت: مطمئن هستیم که این اتفاق نخواهد افتاد.
محمدجــواد ظریف وزیر امور خارجــه در گفتگو با فارس در 
مورد این که اگر شــورای امنیت تحریم تسلیحاتی ایران را 
تمدیــد کند، آیا چیزی از برجام باقی خواهد ماند؟ گفت: این 
کار به معنی این اســت که یکــی از مهمترین مفاد برجام از 

بین رفته است.
نماینده آمریکا در سازمان ملل: تروئیکای اروپا پیشنهادهایی 
درباره قطعنامه تمدید تحریم تسلیحاتی ایران دارند؛ اما هنوز 

پیشنهاد مکتوبی ارائه نکرده اند
آغاز رای گیری شــورای امنیت برای قطعنامه تمدید تحریم 
تســلیحاتی ایران به صورت ایمیلی / نتایج، بعدازظهر جمعه 
اعام می شودوزیر امور خارجه کشورمان در ادامه این موضوع 

تاکید کرد: ما مطمئن هستیم که این اتفاق نخواهد افتاد.
چندی پیش محمود واعظی رییــس دفتر رییس جمهور در 
مطلبی عنوان کرده بود که اگر تحریم تسلیحاتی تمدید شود 

چیزی از برجام باقی نخواهد ماند.
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محدودیت مالیاتی برای مشاغلی که در سامانه پایانه های فروشگاهی ثبت نام نکردند

آغاز نخستین مرحله از فروش اوراق سلف نفتی یکشنبه )۲۶ مرداد(

بر اساس بخشنامه معاون سازمان مالیاتی، صاحبان مشاغل 
15 گروه دوم که ملزم به اســتفاده از پایانه فروشــگاهی از 
ابتدای ســال ۹۹ بودند در صورت ثبت کارتخوان مشــمول 

مالیات مقطوع هستند.
به گزارش »صبح امروز« محمد مسیحی، معاون درآمدهای 
مالیاتی سازمان امور مالیاتی اعام کرد: صاحبان مشاغل 15 

گروه دوم که ملزم به اســتفاده از پایانه فروشگاهی از ابتدای 
ســال ۹۹ بودند در صورت ثبت کارتخوان مشــمول مالیات 
مقطوع هستند.در این بخش نامه آمده است: پیرو دستورالعمل 
شــماره 510/۹۹/۲00 در تاریــخ 11/05/138۹ با موضوع 
مالیات مقطوع عملکرد سال 13۹8 برخی از صاحبان مشاغل 
در اجرای تبصره ماده )100( اصاحی مصوب 31/04/13۹4 

قانــون مالیات های مســتقیم و با توجه بــه ابهامات مورد 
اســتعام ادارات کل امــور مالیاتی در ارتباط بــا بند )15( 
دستورالعمل مذکور، به اطاع می رساند؛ نظر به صراحت مفاد 
قســمت اخیر بند )15( دستورالعمل ، صرفاً صاحبان حرف و 
مشاغل پزشکی، پیراپزشکی، داروسازی و دامپزشکی که در 
اجــرای حکم بند)ی( تبصره )6( قانون بودجه ســال 13۹8 

و بخشــنامه های صادره مرتبط با آن در ســال 13۹8 ملزم 
به نصب و اســتفاده از پایانه فروشــگاهی)کارتخوان بانکی( 
شــده اند، اما به تکالیف قانونی خود تا پایان بهمن ماه سال 
13۹8 عمل ننموده اند، مشمول دستورالعمل فوق الذکر نبوده 
و ملزم به انجام تکالیف قانونی در تســلیم اظهارنامه مالیاتی 

در موعد مقرر قانونی خواهند بود.

فروش اوراق ســلف نفتی با عرضه بیش از 500 هزار بشکه 
نفت یکشــنبه )۲6 مرداد ماه( در تالار بــورس انرژی آغاز 

خواهد شد.
به گزارش »صبح امروز« بر اســاس اطاعیه  سایت کدال، 
نخستین مرحله از فروش اوراق سلف نفتی با عرضه بیش از 

500 هزار بشــکه نفت در این روز و در تالار بورس انرژی با 
قیمت هر بشــکه ۹44 هزار و 6۲۲ تومان عرضه خواهد شد. 
حداقل خرید برای هر نفر در این عرضه اولیه یک بشــکه و 
حداکثر ۲0 هزار بشکه است همچنین سود اوراق 1۹ درصد 

اسمی و بدون پرداخت دوره ای است.

بر اســاس این اطاعیه، حداکثر 10 روز کاری پس از پایان 
دوره عرضه اولیه معامات ثانویه این اوارق آغاز می شــود. 
گفتنی است اوراق سلف نفتی دو ساله بوده و سررسید قرارداد 
۲6 مرداد 1401 اســت. همچنین ساعت معامات ثانویه نیز 
از ســاعت 8 و 30 دقیقه تــا 1۲ و 30 دقیقه روزهای کاری 

بورس تعیین شده است.
با در نظر گرفتن قیمت ۲0 هزار تومان برای هر دلار، قیمت 
هر بشکه نفت در اوراق سلف نفتی حدود4۷ دلار خواهد بود. 
این در حالی است که قیمت سبد نفتی اوپک نیز در بازارهای 

جهانی حدود 45 دلار در هر بشکه قیمت گذاری می شود.

سرپرست اداره کل امور مالیاتی خراسان رضوی مطرح کرد:

بیش از ۵۴ درصد پزشکان دستگاه کارتخوان 
خود را ثبت کرده اند

سیده ریحانه موسوی/ سرپرست اداره کل امور مالیاتی خراسان رضوی گفت: بیش   از 54 
درصد از جامعه پزشکی دستگاه کارتخوان خود را ثبت کرده و شناسه مالیاتی بابت دستگاه 

درخواست کرده اند. 
به گزارش روزنامه »صبح امروز«، جعفر احسانی مهر در نشست خبری با اصحاب رسانه با 
موضوع فرهنگ خوداظهاری و فرآیند تسلیم اظهارنامه های مالیاتی اظهار کرد: فرار مالیاتی 
افرادی که در سامانه های مالیاتی ثبت نام نکرده و شناسایی  اتفاق می افتد،  در سه گروه 
را  اظهارنامه  اما  شناسایی هم شده اند،  و  کرده  ثبت نام  سامانه ها  در  که  نشده اند، کسانی 
خاف واقع تنظیم کرده اند و گروهی که مالیات برای آنان تعیین شده، اما علی رغم تمکن 

مالی رغبتی به پرداخت مالیات ندارند.
گذر از مالیات الکترونیکی به سمت مالیات هوشمند

وی تصریح کرد: در گذشته مالیات الکترونیک به صورت حضوری و با صرف زمان بسیار 
انجام می شد، اما اکنون اظهارنامه مالیاتی  دیگر به روش سنتی انجام نمی شود. طبق ماده 
۹۷ عوامل انسانی تا حد امکان محدود شده اند تا در فضایی مناسب شفافیت اقتصادی انجام 
شود و فرد مؤدی بداند تمامی اطاعاتش در اختیار امور مالیاتی است. تمدید فرصت تسلیم 
اظهارنامه مالیاتی تا پایان مرداد ماه که پیش از این بی سابقه بوده ، فرصت خوبی برای آن 
دسته از مشاغل ایجاد کرده که می خواهند از مالیات مقطوع استفاده کنند. از مؤدّیان تقاضا 
می کنیم که این کار را به روزهای آخر موکول نکنند تا ازدحام ایجاد نشود؛ زیرا این موضوع 

مغایر با شرایط کرونایی کشور و رعایت پروتکل های بهداشتی است.
اغفال و نا آگاهی دلیل کلاهبرداری های مالیاتی

مالیاتی  کاهبرداری  »علت  اینکه  بیان  با  رضوی  خراسان  مالیاتی  امور  اداره  سرپرست 
به  عمدتاً  تقلب هستند  دنبال  به  افرادی که  است.  بوده  مؤدی  اغفال  و  ناآگاهی  دلیل  به 
سراغ  قشر ضعیف اقتصادی می روند و با دادن مبلغی ناچیز شرکتی را به نام آن ها به ثبت 
می رساندند و از طریق این شرکت فعالیت اقتصادی زیادی را انجام می دهند. مردم دقت 
کنند این گونه کار ها و دادن وکالت به افراد بیگانه به مثابه چک سفید امضا است و اگر 
هر گونه کاهبرداری به اسم آن ها انجام شود، توقیف حساب و ممنوع الخروجی از تبعات 
آن است که با همکاری نیروی انتظامی در حال برخورد با متخلفان بوده و تاکنون ۲ نفر در 

این خصوص به دستگاه قضایی معرفی شدند.
کاهش میزان پرداخت مالیات در دوران بحران کرونا

سرپرست اداره کل امور مالیاتی خراسان رضوی با ذکر این  نکته که میزان پرداخت مالیات 
در دوره بحران کاهش یک تا سه درصدی داشته است، گفت: نرخ مالیات متناسب با درآمد 
محاسبه می شود و در دوره بحران کرونا نرخ مالیات پنج درصدی به چهار درصد، ۹ درصدی 

به هفت درصد و 15 درصدی به 1۲ درصد کاهش یافته است.

مدیر شرکت برق کاشمر مطرح کرد:

مشترکین خانگی بیشترین مصرف کننده برق 
کاشمر و کوهسرخ

 

مدیر شرکت برق کاشمر گفت: بخش خانگی کاشمر با 66 هزار و 500 اشتراک از مجموع 
80 هزار و 500 مشترک برق، بیشترین میزان مصرف برق را نسبت به مشترکان عمومی، 

تجاری، صنعتی و کشاورزی دارند.
به گزارش »صبح امروز« و به نقل از ایسنل، حسن صادقی اظهار کرد: در شهرستان های 
کاشمر و کوهسرخ حدود 80 هزار و 500 مشترک برق هستند که وظیفه خدمات  رسانی به 
آنها را بر عهده داریم، حدود 66 هزار و 500 مشترک خانگی 8۲ درصد مشترکین شهرستان 

را شامل می شوند.
پوشیده  هیچ کس  بر  بشری  جامعه  در  برق  صنعت  جایگاه  »امروزه  اینکه  بیان  با  وی 
نیست« بیان کرد: مدیریت برق شهرستان کاشمر بعد از شهرستان های سبزوار، نیشابور و 

تربت حیدریه چهارمین شهرستانی است که در استان بیشترین اشتراک برق را دارد.
مدیر شرکت برق کاشمر اظهار کرد: در حوزه خدمات  رسانی شایسته و با کیفیت به مردم 
طی سه سال گذشته توانستیم 10 هزار و 800 مشترک را به مشترکین شهرستان اضافه 

کنیم.
و خانگی طی سه سال گذشته 5۷  زیرساخت کشاورزی، صنعتی  برای  عنوان کرد:  وی 
به میزان 85  کیلومتر شبکه فشار متوسط و 35 کیلومتر شبکه فشار ضعیف در مجموع 

میلیارد ریال برای تأمین برق مشترکین شهری و روستایی شبکه احداث نمودیم.
مدیر شرکت برق کاشمر بیان کرد: بر اساس دستورالعمل برای جلوگیری از خاموشی امسال 
13.5 مگاوات باید پیک  بار شهرستان را نسبت به سال قبل کاهش دهیم که بر این اساس 
تفاهم نامه ها باید منعقد شود و سال قبل پیک  بار شهرستان در تیر ماه 64 مگاوات بوده 

که امسال باید کاهش یابد.
وی با اشاره به اینکه بیشترین میزان مصرف برق در کاشمر امسال تا کنون، 64 مگاوات 
بوده است، عنوان کرد: اکنون در شهرستان های کاشمر و کوهسرخ  8۷۷ کیلومتر شبکه 

فشار متوسط و 530 کیلومتر شبکه ضعیف  و 1030 دستگاه پست هوایی داریم.

خبر

جزئیات طرح مجلس برای تغییر نحوه سهمیه بندی بنزین
ســرانه  بنزیــن  ســهمیه بندی  »طــرح 
خانــوار« در صحــن علنــی مجلــس بــه 
صــورت عــادی اعــام وصــول شــده اســت، 
ــرد  ــه هــر ف ــه ب ــن طــرح ماهان براســاس ای
30 لیتــر بنزیــن ســهمیه ای پرداخــت خواهــد 
خانــوار  سرپرســت  کارت  بــه  کــه  شــد 
ــت دارد  ــت فرص ــود و سرپرس ــز می ش واری
ــر  ــد و اگ ــرف کن ــاه آن را مص ــان م ــا پای ت
مقــداری از آن باقــی مانــد زمانــی کــه دولت 
می خواهــد کارت سرپرســت را مجــدد شــارژ 
کنــد. موظــف اســت کل باقــی مانــده آن را 
ــج  ــوب خلی ــد ف ــت ۹0 درص ــاس قیم براس
ــه حســاب سرپرســت  ــداری و ب ــارس خری ف
ایــن  زیرســاخت های  کــه  کنــد  واریــز 
ــش  ــش و پالای ــرکت پخ ــط ش ــرح توس ط
ــت.  ــده اس ــاده ش ــی آم ــای نفت فرآورده ه

ــل  ــه نق ــروز« و ب ــح ام ــزارش »صب ــه گ  ب
نحــوه  دارد  قصــد  مجلــس  فــرارو،  از 
ســهمیه بندی بنزیــن را تغییــر دهــد. بــر ایــن 
اســاس بــه جــای اختصــاص ســهمیه بنزیــن 
بــه خــودرو ایــن ســهمیه بــه هــر فــرد تعلــق 
گیــرد، در ایــن رابطــه ســخنگوی کمیســیون 
طــرح  اگــر  می گویــد:  مجلــس  انــرژی 
ــب  ــه تصوی ــن ب ــهمیه بندی بنزی ــد س جدی
نماینــدگان مجلــس برســد و شــورای نگهبان 
هــم آن را تأییــد کنــد ســهمیه بندی بنزیــن 
از هــر خــودرو بــه هــر فــرد و کــد ملــی هــر 

ــرد. ــد ک ــر خواه ــی تغیی ایران
کمیســیون  ســخنگوی  شــریعتی  مالــک 
انــرژی مجلــس گفــت: در ایــن طــرح مقــرر 
ــد خــودرو هســتند و  ــرادی کــه فاق شــده اف
ــک  ــد در ی ــودرو ندارن ــه خ ــی ک خانوار های
ــن  ــرژی بنزی ــه ان ــر از یاران ــام عادلانه ت نظ
بهره منــد شــوند. طبــق آمار هــا بیــش از 
50 درصــد خانوار هــای ایرانــی فاقــد خــودرو 
هســتند البتــه برخــی از ایــن خانوار هــا هــم 
بیــش از یــک دســتگاه خــودرو دارنــد؛ 
ــه نیســت کــه افــرادی کــه  بنابرایــن عادلان
ــن  ــرژی در ای ــه ان ــد از یاران ــودرو ندارن خ

ــند. ــروم باش ــش مح بخ
ــزان  ــظ می ــا حف ــم ب ــا داری ــزود: بن وی اف
مصــرف بنزیــن در کشــور و محاســبات 
ــر  ــم لیت ــا 8 ده ــم ت ــه ۷ ده انجــام شــده ب
ــیده ایم  ــی رس ــد مل ــر ک ــه ازای ه در روز ب
ــا و  ــای خانوار ه ــرد و اعض ــر ف ــه ه ــه ب ک
ــوار شــارژ  روی کارت بانکــی سرپرســت خان
شــود و اگــر آن هــا ســهمیه خــود را اســتفاده 
کردنــد از یارانــه انــرژی بهــره بردنــد و اگــر 
هــم از ایــن ســهمیه اســتفاد نکــرده و یــا بــه 
ــد  ــد می توانن ــتفاده کردن ــص اس صــورت ناق
ــه دیگــران  در ســامانه ای ســهمیه خــود را ب

ــد. ــذار کنن واگ
مجلــس  انــرژی  کمیســیون  ســخنگوی 
گفــت: در ســامانه در نظــر گرفتــه شــده 
ــان  ــزار توم ــر 3 ه ــذاری آن زی ــت واگ قیم
)قیمــت دوم بنزیــن( خواهــد بــود و اگــر هــم 
ــه  ــاه ب ــان م نخواســت آن را بفروشــد در پای
ــد آن را  ــت بتوان ــا دول ــردد ت ــت بازمی گ دول
ــق مابه التفــاوت  ــن طری صــادر کــرده و از ای
ــوار  ــت خان ــی سرپرس آن را روی کارت بانک
شــارژ کنــد تــا خــود افــراد سرپرســت نحــوه 

ــد. ــت کنن ــتفاده از آن را مدیری اس
جزئیاتی از طرح مجلس برای تغییر نحوه 

سهمیه بندی بنزین
گفتنــی اســت عضــو هیئــت رئیســه مجلــس 
ــهمیه بندی  ــرح س ــات ط ــریح جزیی ــا تش ب
ــه  ــت ب ــزام دول ــوار از ال ــرانه خان ــن س بنزی
ــردم  ــوخت م ــهمیه س ــده س ــد باقیمان خری
ــارس  ــج ف ــوب خلی ــا ۹0 درصــد قیمــت ف ب

ــر داد. خب
ــه  ــاره ب ــا اش ــی ب ــادی فراهان ــد امیرآب احم
ســرانه  بنزیــن  ســهمیه بندی  »طــرح 
خانــوار« در صحــن علنــی مجلــس بــه 
صــورت عــادی اعــام وصــول شــد، اظهــار 
کــرد: براســاس ایــن طــرح ماهانــه بــه هــر 
ــت  ــهمیه ای پرداخ ــن س ــر بنزی ــرد 30 لیت ف
خواهــد شــد کــه بــه کارت سرپرســت خانــوار 
ــت دارد  ــت فرص ــود و سرپرس ــز می ش واری
ــر  ــد. اگ ــرف کن ــاه آن را مص ــان م ــا پای ت
ــی  ــد زمان ــی بمان ــهمیه باق ــداری از س مق
ــت را  ــد کارت سرپرس ــت می خواه ــه دول ک
مجــدد شــارژ کنــد، موظــف اســت کل باقــی 
مانــده آن را براســاس قیمــت ۹0 درصــد 
فــوب خلیــج فــارس خریــداری و بــه حســاب 
ــه زیرســاخت های  ــد ک ــز کن سرپرســت واری
و  پخــش  شــرکت  توســط  طــرح  ایــن 
ــده  ــاده ش ــی آم ــای نفت ــش فرآورده ه پالای

ــت. اس
نماینــده مــردم قــم در مجلــس شــورای 
اســامی بــا تاکیــد بــر اینکــه در ایــن طــرح 
ــران  ــل گ ــی و گازوئی ــی. ان. ج ــت س قیم
ــه  ــم ک ــد داری ــزود: تاکی ــد، اف ــد ش نخواه
ــی  ــل عموم ــل و نق ــاز حم ــورد نی ــرانه م س
ــه  ــم ب ــن ه ــهمیه بنزی ــده و س ــران نش گ
ــران  ــت گ ــر نف ــرد. اگ ــق گی ــی ها تعل تاکس
ــد  ــدا کن ــش پی ــوب افزای ــت ف ــود و قیم ش
ــری دارد  ــن کمت ــرف بنزی ــه مص ــی ک کس
ــا  ــرد. م ــد ک ــت خواه ــتری دریاف ــول بیش پ
ــه  ــه یاران ــم بلک ــه کســی نمی دهی ــن ب بنزی

می دهیــم. بنزیــن 
عضــو هیــات رئیســه مجلــس شــورای 
اســامی بــا اشــاره بــه اثــر تورمــی اجــرای 

ایــن طــرح گفــت: براســاس بررســی مرکــز 
ــن  ــی ای ــر تورم ــس اث ــای مجل پژوهش ه
ــد  ــار درص ــالا چه ــای ب ــرح در دهک ه ط
بــوده و در دهک هــای پاییــن حتــی ضریــب 
ــال  ــی دنب ــد. برخ ــود می بخش ــی را بهب جین
بنابرایــن  ندارنــد؛  قبــول  را  ایــن طــرح 
ــپ  ــه پم ــد ب ــی بای ــه هرکس ــد ک می گوین
ــود را در  ــهم خ ــد و س ــه کن ــن مراجع بنزی

ــت. ــه نیس ــا اینگون ــرد، ام ــن بگی گال
ــده ۲0  ــی ش ــه »پیش بین ــان اینک ــا بی وی ب
ــه  ــت از ایــن طریــق ب درصــد از درآمــد دول
گازســوز کــردن تاکســی ها و وانت بار هــا 
ــت  ــا فرص ــه آن ه ــه ب ــد، البت ــاص یاب اختص
ــوز  ــود را گازس ــودرو خ ــا خ ــود ت داده می ش
ــح  ــا کرایه هــا گــران نشــود«، توضی ــد ت کنن
داد: ۲0 درصــد از ایــن درآمــد نیــز بــه مــردم 
اختصــاص می یابــد تــا خــودرو خــود را 
گازســوز کننــد کــه ایــن مبلــغ بــه صــورت 
ــز  ــده نی ــود. 60 درصــد باقیمان وام خواهــد ب
ــرار  ــت ق ــار دول ــتغال زایی در اختی ــرای اش ب
خواهــد گرفــت. پیش بینــی می کنیــم بــا 
اجــرای ایــن طــرح 10 تــا 15 میلیــون لیتــر 

ــت. ــم داش ــرف خواهی ــش مص کاه
ــه  ــؤال ک ــن س ــه ای ــخ ب ــادی در پاس امیرآب
هدفمنــدی  طــرح  در  شــرایطی  چنیــن 
ــا  ــود، ام ــده ب ــی ش ــم پیش بین ــا ه یارانه ه
آنگونــه کــه بایــد بــه بخش هــای لازم 
اختصــاص پیــدا نکــرد، گفــت: در طــرح 
ــتی  ــه درس ــون ب ــا قان ــدی یارانه ه هدفمن
ــن  ــت در ای ــور وق ــد، رئیس جمه ــرا نش اج
ــه  ــی ک ــه داد، در حال ــه یاران ــه هم ــرح ب ط
ــه  ــاص یاران ــرح اختص ــن ط ــد ای 50 درص

ــود. ــدی ب نق
ــه  ــه خان ــس ب ــه مجل ــات رئیس ــو هی عض
ملــت گفــت: در ایــن طــرح بــه کســی 
ــا  ــه مســتقیم پرداخــت نمی شــود کــه ب یاران
کمبــود منابــع مالــی روبــرو شــویم، بلکــه بــه 
ــرد  ــق می گی ــن تعل ــر بنزی ــرد 30 لیت ــر ف ه
ــز  ــوار واری ــت خان ــاب سرپرس ــه حس ــه ب ک
ایــن  می خواهــد  سرپرســت  می شــود، 
ــد  ــازه ده ــا اج ــد ی ــرف کن ــن را مص بنزی
دولــت بفروشــد، تصمیــم بــا خــودش اســت.

نظام توزیع پرداخت یارانه در ایران 
عادلانه نیست

ــناس مســائل  ــقاقی شــهری کارش ــد ش وحی
اقتصــادی بــا اشــاره بــه اینکــه طــرح 
ــهمیه بندی  ــوه س ــر نح ــرای تغیی ــس ب مجل
بنزیــن از خــودرو بــه فــرد دارای ابعــاد 
ــه  ــن ک ــرد: ای ــار ک ــت، اظه ــی اس مختلف
نظــام یارانــه ای کشــور مــا عادلانــه نیســت، 
شــکی در آن وجــود دارد، بــه طوریکــه 

ــر بیشــتر از  ــد ۲0 براب ــواده ثروتمن ــک خان ی
ــتفاده  ــا اس ــر از یارانه ه ــواده فقی ــک خان ی
می کنــد، ایــن در حالیســت کــه میــزان 
ــز بیــش از  تخصیــص یارانه هــای پنهــان نی

ــت. ــان اس ــارد توم ــزار میلی ــزار ه ه
مجلــس  طــرح  حالیکــه  در  افــزود:  وی 
ــی را  ــادی و اجتماع ــت اقتص ــد عدال می توان
ــه مهــم تأمیــن  ــد، امــا یــک نکت بیشــتر کن
ــال  ــت. در ح ــرح اس ــن ط ــی ای ــع مال مناب
ــای  ــا 50 درصــد خانوار ه ــن 40 ت حاضــر بی
ایرانــی خــودرو ندارنــد و طبعــا یارانــه بنزیــن 
ــرار  ــرد، اگــر ق ــه آن هــا تعلــق نمی گی ــز ب نی
باشــد دولــت بخواهــد طــرح مجلــس را اجــرا 
کنــد بایــد بــه 10 تــا 1۲ میلیــون خانــوار نیــز 
یارانــه بنزیــن بدهــد کــه اجــرای ایــن طــرح 
بــه منابــع عظیمــی احتیــاج دارد کــه تأمیــن 

ــت خــارج اســت. آن از عهــده دول
شــقاقی بــا تاکیــد بــر اینکــه نظــام توزیــع 
ــر  ــوان ب ــج عن ــه هی ــران ب ــه در ای یاران
ــت:  ــود، گف ــام نمی ش ــت انج ــاس عدال اس
ــفه  ــر فلس ــور های دیگ ــه در کش در حالیک
وجــود پرداخــت یارانــه ایــن اســت کــه بــه 
اقشــار ضعیــف و کــم درآمــد کمــک شــود، 
ــت  ــس اس ــران برعک ــفانه در ای ــا متاس ام
ــد  ــتر باش ــش بیش ــد و ثروت ــه درآم و هرک
ــز بهــره مضاعفــی  ــه ای نی از مواهــب یاران
خواهــد بــرد. بــه قــول ایــن مثــل؛ هرکــه 
ــد  ــتر، هرچن ــش بیش ــتر، برف ــش بیش بام
تاش هــای  ســال ها  ایــن  طــی  کــه 
ــه انجــام  ــن روی ــرای اصــاح ای ــادی ب زی
شــده، امــا متاســفانه نتیجــه حاصــل نشــده 

اســت.
ایــن اقتصــاددان بــا اشــاره بــه اینکــه میــزان 
ــران مشــخص نیســت،  ــان در ای ــه پنه یاران
ــفاف و  ــار ش ــه آم ــن زمین ــرد: در ای ــان ک بی
دقیقــی وجــود نــدارد، امــا چیــزی کــه مســلم 
اســت یارانــه پنهانــی کــه در بخــش انــرژی 
ــه  ــوان عادلان ــج عن ــه هی ــع می شــود ب توزی
نیســت، ایــن مســئله نیــز ریشــه در ســالیان 
متمــادی دارد کــه ایــن یارانه هــا بــدون 
هیــج حســاب و کتابــی توزیــع شــده و حــال 
کــه کشــور بــا کمبــود بودجــه روبــرو شــده، 
ــر از اول  ــرد، اگ ــران ک ــن را گ ــت بنزی دول
ــا  ــه ای بن ــام یاران ــاب نظ ــاب و کت روی حس
ــاری  ــن همــه گرفت ــروز ای ــاد می شــد، ام نه

ــرو نبودیــم.  روب
دولت منابع مالی لازم برای اجرای این 

طرح را ندارد
ــی  ــوان کاف ــت از ت ــرد: دول ــه ک وی اضاف
ــه  ــه هم ــی ب ــه بنزین ــای یاران ــرای اعط ب
خانوار هــا نیســت؛ زیــرا کــه اگــر قــرار 

باشــد بــه هــر فــرد هــر مــاه ۲0 لیتــر بنزیــن 
1500 تومانــی تعلــق بگیــرد و متوســط یــک 
خانــوار را چهــار نفــره در نظــر بگیریــم، بایــد 
ــی  ــه خانوار های ــان ب ــزار توم ــی 1۲0 ه ماه
کــه خــودرو ندارنــد، یارانــه پرداخــت کنــد که 
ــواری  ــون خان ــا 1۲ میلی ــه 10 ت ــا توجــه ب ب
ــه طــور قطــع  ــت ب ــدارد، دول ــه خــودرو ن ک
نمی توانــد چنیــن منابعــی را هــر مــاه عــاوه 
ــا  ــقاقی ب ــع کند.ش ــدی توزی ــه نق ــر یاران ب
بیــان اینکــه »همــواره سیاســت گذاران ایــن 
خطــای راهبــردی را مرتکــب می شــوند 
ــه ای، تنهــا  ــای اصــاح نظــام یاران کــه معن
افزایــش قیمــت حامل هــای انــرژی اســت« 
ادامــه داد: در حالــی کــه بایــد در کنــار 
ــه از  ــی ک ــا، منابع ــردن قیمت ه ــی ک واقع
ــرز  ــه ط ــد، ب ــه دســت می آی ــق ب ــن طری ای
ــود،  ــع ش ــدف توزی ــه ه ــن جامع ــتی بی درس
ایــن در حالیســت کــه در کشــور چنیــن 
ــع  ــاف مناب ــاهد ات ــداده و ش ــی رخ ن اتفاق
ــن بخــش هســتیم. از ســویی بخشــی  در ای
ــش  ــرف افزای ــد ص ــز بای ــع نی ــن منای از ای
میــزان بهــره وری و کاهــش هزینه هــای 
ــرف  ــت مص ــوص در مدیری ــه خص ــد ب تولی
انــرژی و ســوخت شــود، کــه متاســفانه هیــچ 
اقــدام موثــری در ایــن زمینــه انجــام نشــده 

اســت.
ایــن اســتاد دانشــگاه خاطرنشــان کــرد: 
ضعــف بزرگــی کــه در زمینــه پرداخــت 
حامل هــای  افزایــش  از  حاصــل  منابــع 
ــن  ــود دارد ای ــن وج ــه بنزی ــرژی از جمل ان
اســت کــه اطاعــات درســتی از جامعــه 
ــت  ــه دس ــع ب ــن مناب ــد ای ــه بای ــی ک هدف
ــدارد و شــاهد حیــف  آن هــا برســد، وجــود ن
ــتیم.  ــات هس ــی اوق ــع در برخ ــل مناب و می
ــی از  ــاری یک ــف آم ــی ضع ــور کل ــه ط ب
ــت  ــران اس ــاد ای ــزرگ اقتص ــای ب نقصان ه
کــه بایــد فکــری جــدی بــه حــال آن شــود.

ایــن کارشــناس مســائل اقتصــادی تصریــح 
ــد از  ــت می خواه ــرد: در حــال حاضــر دول ک
خانه هــای خالــی مالیــات اخــذ کنــد، امــا در 
ایــن زمینــه نیــز آمــار درســتی وجــود نــدارد، 
در حالیکــه دولــت وزارت راه و شهرســازی را 
ــی امــاک و  ــف کــرده کــه ســامانه مل مکل
اســکان را اجرایــی کنــد، امــا شــاهد هســتیم 
ــیده  ــه نرس ــه نتیج ــئله ب ــن مس ــون ای تاکن
اســت. ایــن در حالیســت کــه بــدون در 
اختیــار داشــتن اطاعــات بــه روز معامــات 
و همچنیــن بانــک داده ی کــه مشــخص 
کنــد، افــراد چــه تعــداد ملــک بــه نــام آن هــا 
اســت، اخــذ مالیــات از خانه هــای خالــی 

ــدارد. ــکان ن ام
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1۵ استان در وضعیت قرمز، 11 استان در 
حالت هشدار

سـخنگوی وزارت بهداشـت گفـت: تاکنـون 338 هـزار و 8۲5 نفـر در کشـور بـه طور 
قطعـی بـه ویـروس کرونـا مبتا شـده و با فوت 16۹ نفر در ۲4 سـاعت گذشـته، تعداد 

جـان باختـگان کرونا در کشـور بـه 1۹ هزار و 331 نفر رسـیده اسـت.
سـیما سـادات لاری روز جمعـه دربـاره آخریـن آمار مبتایـان قطعی به ویـروس کرونا 
و مـوارد فـوت ناشـی از ابتـا بـه این ویـروس در کشـور بیان کـرد: از دیروز تـا امروز 
۲4 مـرداد 13۹۹ و بـر اسـاس معیارهـای قطعـی تشـخیصی، ۲ هـزار و 501 بیمـار 
جدیـد مبتـا بـه کووید1۹ در کشـور شناسـایی شـد کـه یک هـزار و 1۷3 نفـر از آنها 
بسـتری شـدند. بـا این حسـاب،  مجمـوع بیمـاران کووید1۹ در کشـور بـه 338 هزار و 

8۲5 نفر رسـید.
وی ادامـه داد: متاسـفانه در طـول ۲4 سـاعت گذشـته، 16۹ بیمار کوویـد1۹ جان خود 
را از دسـت دادنـد و مجمـوع جـان باختگان این بیمـاری به 1۹ هزار و 331 نفر رسـید.
لاری افـزود: خوشـبختانه تاکنـون ۲۹3 هـزار و 811 نفـر از بیماران، بهبـود یافته یا از 
بیمارسـتان ها ترخیـص شـده اند. همچنیـن 3۹56 نفـر از بیمـاران مبتـا بـه کووید1۹ 

در وضعیـت شـدید ایـن بیماری تحـت مراقبت قـرار دارند.
معـاون وزیـر بهداشـت گفت: تاکنـون ۲ میلیون و 81۲ هزار و 488 آزمایش تشـخیص 

کووید1۹ در کشـور انجام شـده است.
وی اظهـار کرد: اسـتان های مازندران، تهران، قم، گلسـتان، خراسـان شـمالی، اردبیل، 
اصفهـان، البـرز، خراسـان رضـوی، کرمـان، سـمنان، آذربایجان شـرقی، مرکـزی، یزد 
و گیـان در وضعیـت قرمـز قـرار دارند. همچنین اسـتان های فـارس، ایام، لرسـتان، 
هرمـزگان، زنجـان، قزویـن، آذربایجان غربی، بوشـهر، همدان، چهارمحـال و بختیاری 

و کهگیلویـه و بویـر احمـد هم در وضعیت هشـدار قـرار دارند.

چند دقیقه در کنار فرد مبتلا بمانیم کرونا 
می گیریم؟

محققان موسسـه ملی تحقیقات سـامت و دانشـکده بهداشـت دانشـگاه علوم پزشکی 
تهـران می گوینـد: دو عامـل موثر بر ابتـا به کوویـد-1۹ دوز )تعداد ویـروس( و زمان 
مواجهـه اسـت. بـه طور خاصه، در معرض عطسـه و سـرفه قـرار گرفتن، پنـج دقیقه 
صحبـت یـا حـدود 50 دقیقـه قـرار گرفتـن در مـکان بسـته با فـرد مبتا، خطـر بیمار 

شـدن را در افـراد سـالم بـه طور قابـل توجهی افزایـش می دهد.
ایسـنا نوشـت: محققان موسسـه ملی تحقیقات سـامت و دانشکده بهداشـت دانشگاه 
علـوم پزشـکی تهـران بـا بررسـی شـواهد موجـود می گوینـد: تا ایـن زمان بـرای این 
کـه فـردی مبتـا به  کووید-1۹ شـود لازم اسـت با دوز مشـخصی از ویـروس مواجه 

شود.
بـر اسـاس فرمـول منتشـر شـده در برخـی مطالعـات، ابتـا بـه ایـن بیمـاری حاصل 

ضـرب مواجهـه بـا دوز مشـخصی از ویـروس و مـدت زمـان مواجهـه اسـت.
بـر اسـاس مطالعـات انجام شـده روی ویـروس مرس و سـارس، تخمین زده می شـود 
هـزار ذره ویروسـی بـرای ایجاد عفونت لازم اسـت. یک سـرفه حدود سـه هـزار قطره 
رهـا می کنـد و قطره هـا بـا سـرعت حـدود 80 کیلومتـر در سـاعت می تواننـد حرکـت 

. کنند
اغلـب قطره هـا بـزرگ هسـتند و بـه سـرعت می افتنـد امـا تعـداد زیـادی از آن هـا در 
هـوا باقـی مانـده و می تواننـد در چنـد ثانیـه طـول یـک اتـاق را بپیمایند. هر عطسـه 
حـدود 30 هـزار قطـره را رهـا می کنـد کـه تـا 3۲1 کیلومتـر در سـاعت می تواننـد 

کنند. پیمایـش 
اگـر فـردی مبتـا باشـد، قطرات در هر سـرفه یا عطسـه او ممکن اسـت حـاوی ۲00 
میلیـون ذره ویروسـی باشـند. اگـر فـردی نزدیک بیمـار باشـد و بیمار مبتا مسـتقیما 
به سـمت او عطسـه یا سـرفه کنـد، احتمال خیلی زیـادی دارد که هـزار ذره ویروس را 
استنشـاق کرده و به بیماری مبتا شـود. حتی اگر آن سـرفه یا عطسـه به سـمت فرد 

نباشـد، برخـی قطـرات آلـوده کوچک می تواننـد چندین دقیقـه در هوا معلـق بمانند.
اگـر فـردی چنـد دقیقـه بعد از آن عطسـه یا سـرفه نیز به اتـاق وارد شـود و چند نفس 
بکشـد احتمـال دارد کـه ویروس لازم بـرای مبتا شـدن را دریافت کنـد. در حالی که 
اگـر بـه اتاقـی کـه شـخص آلـوده در آن تنفـس می کنـد وارد شـود، ممکن اسـت 50 

دقیقـه یا بیشـتر طول بکشـد تـا یـک دوز غفونی را استنشـاق کند.
قطـرات ناشـی از تنفـس، سـرعت پایینـی داشـته و بـه سـرعت سـقوط می کننـد. بـه 
دلیـل عـدم وجـود نیـروی بازدمـی در یـک تنفـس، ذرات ویروسـی از نواحـی پایینـی 
دسـتگاه تنفسـی خارج نمی شـوند. قطرات تنفسـی ناشـی از نفس کشـیدن تنها حاوی 

سـطوح پایینـی از ویروس هـا هسـتند.
صحبـت کـردن نیـز رهاسـازی قطـرات تنفسـی را 10 برابـر افزایـش می دهـد. پنـج 
دقیقـه صحبـت کـردن نزدیـک بـا فرد مبتا لازم اسـت تـا فرد سـالم، دوز مـورد نیاز 
بـرای بیمـار شـدن را دریافت کنـد. بنابراین هر فردی کـه در یک فضای بسـته، مانند 

دفتـر کار مدتـی بـا فرد مبتـا بماند، پتانسـیل ابتـا را دارد.

جریمه نقدی برای مسافرتهای غیرضرور و 
نزدن ماسک

معـاون برنامه ریـزی و نظـارت سـتاد فرماندهـی مقابلـه با کرونـا در تهران از پیشـنهاد 
اعمـال جریمـه نقـدی و محرومیـت از خدمـات اجتماعـی بـرای افـراد و اصنافـی کـه 

پروتکل هـای بهداشـتی را رعایـت نمی کننـد، خبـر داد.
ایسـنا نوشـت: دکتـر علـی ماهـر بـا بیـان اینکـه پیشـنهاد تعییـن جریمـه نقـدی 
و محرومیـت از خدمـات اجتماعـی در رابطـه بـا افـراد و اصنافـی کـه پروتکل هـای 
بهداشـتی را رعایـت نمی کننـد از سـوی سـتاد کرونای تهران به سـتاد ملی ارایه شـده 
اسـت، گفـت:  ایـن پیشـنهادات با هـدف کنتـرل و مدیریت بیشـتر بحران کرونـا ارایه 
شـده و پـس از بررسـی و تصویـب در سـتاد ملـی کرونـا جهـت اجـرا ابـاغ می شـود.
وی تعییـن جریمـه نقـدی بـرای افرادی کـه در طول دوران شـیوع کرونا به سـفرهای 
غیرضـروری می رونـد را یکـی از پیشـنهادات عنـوان کرد و گفـت: در این راسـتا برای 
افـرادی کـه در زمان  شـیوع بـالای کرونا نسـبت به مسـافرت های غیرضـروری اقدام 
کـرده و هـم خـود و هـم دیگـران را بـه مخاطـره می اندازنـد، جریمـه نقـدی در نظـر 
گرفته شـده و همچنین پیشـنهاد شـده که اگر فردی در حین مسـافرت غیرضروری و 
بـه دلیـل عدم رعایـت پروتکل ها بـه کرونا مبتا شـد، هزینـه درمـان را پرداخت کند.

ماهـر بـا اشـاره بـه نظارت هـا و بازرسـی های دوره ای کارشناسـان بهداشـت از اصناف 
وسـایر محیط هـای شـهری و عمومـی،   تصریـح کـرد:  در ایـن زمینـه هـم پیشـنهاد 
شـده تـا بـرای اصنـاف و افـرادی کـه پروتکل هـا را رعایـت نمی کننـد، جریمه هـای 
نقدی تعیین شـود. این مسـاله افرادی که در سـطح شـهر از پوشـش ماسـک اسـتفاده 

نمی کننـد  را نیـز در بـر می گیـرد.
معـاون سـتاد فرماندهـی مقابلـه بـا کرونـا در تهـران همچنیـن در ادامـه بـا اشـاره به 
سـطح رعایـت پروتکل هـا در مراکـز صنعتی و کارخانه هـا عنوان کرد: بخش بهداشـت 
محیـط  و بهداشـت حرفـه ای دانشـگاه های علـوم پزشـکی روی ایـن مسـاله نظـارت 
داشـته و بازدیدهـای دوره ای انجـام مـی دهنـد، اتفاقـا گزارش هـا نشـان داده کـه  در 
کارخانه هـا و مراکـز صنعتـی بـزرگ در زمینه رعایت پروتکل ها مشـکات کمتر اسـت 

و بـه دلیـل وجـود سیسـتم های کنترلـی در کارخانه هـا وضعیـت بهتر اسـت.
وی افـزود: بیشـترین مشـکات بـه کارگاه هـای کوچـک و اصنـاف برمی گـردد کـه 
عمدتـاً پروتکل هـا را رعایـت نمی کننـد کـه در ایـن رابطـه نیـز برخـورد می شـود و از 

ایـن پـس جرایـم نقـدی بـرای آنهـا در نظـر گرفته می شـود.

اخبار کرونایی

»صبح امروز« به بررسی چگونگی یک ازدواج  موفق و 
جای خالی مسئولان در تسهیل امر ازدواج می پردازد؛

ادعاهای 
۹ریشتری 
مسئولان
پاس کاری ها در خصوص قانون تسهیل ازدواج جوانان 
ادامه دارد

حمیده طاهری
ازدواج به عنوان اولین 
تشــکیل  بــرای  گام 
نهاد خانــواده به معنی 
دو  آمیختــن   درهــم 
چشــم انداز، دو تاریخچه، 
ارزش ها و جهان بینی های 
متفــاوت اســت. در واقع 
ازدواج اولیــن و مهم ترین 
مرحلــه در چرخه زندگی 
خانوادگی اســت که در آن انتخاب همســر 
صــورت می گیرد. امروزه ازدواج در کشــور 
ما دچار تغییراتی شــده و هدف ابتدایی آن، 
تحت الشــعاع اهداف فرعی و حاشیه ای قرار 
گرفته و کم رنگ تر شــده است. پس وقتی 
می پرسیم ازدواج، خوب است یا نه؟ درواقع 
به ازدواج های امــروزی و عواملی که باعث 
ایجاد چنین ســوال و تردیــدی در جوانان 
شده توجه داریم، نه به ذات و ماهیت چنین 

اتفاقی.
به گــزارش روزنامــه »صبح امــروز« در 
مطالعه ای که اخیراً در 1۷ کشــور پیشرفته 
دنیا انجام شــده، مشخص شــد که »افراد 
متأهــل بســیار خوشــبخت تر از مجردها 
روان شناس  ســلیگمن،  مارتین  هســتند«. 
برجسته دانشگاه پنسیلوانیا می گوید: »ازدواج 
بیشــتر از هر پیوند دیگری بین انسان ها، در 
خوشبختی آن ها نقش دارد.« او معتقد است 
کــه ازدواج به زندگی افــراد معنا می دهد و 
می گوید خوشــبخت ترین افراد دنیا از میان 
افرادی هســتند کــه ازدواج کرده اند. طبق 
شواهد موجود و نظر کارشناسان، دو عاملی 
که بیشــترین نقش را در خوشــبختی تمام 
انســان های کره زمین ایفا می کند ازدواج و 

ایمان به خدا است.
وقتی ازدواج می کنیم رابطه مان را با کســی 
که به او عشق می ورزیم دائمی و همیشگی 
می کنیم و همین می تواند ما را از استرس ها 
و تنش های یک رابطه عاشقانه نجات دهد. 
بــا ازدواج، رابطــه ما از آن چه که هســت 
اســتوارتر می شــود و دیگر این نگرانی را 
نداریم که ممکن است فرد مورد عاقه مان 
را از دســت بدهیم. یک علــت این آرامش 
عشق اســت. نیروی عشق آرامشی بی نظیر 
به ما می دهد کــه در کمتر جایی می توانیم 

آن را پیدا کنیم. 
همچنین یک بررســی دیگر نشان می دهد 
رابطه خوب با همســر، سیستم دفاعی بدن 
را به میزان قابــل توجهی تقویت می کند و 
این کــه حتی زخم های افــرادی که رابطه 
خوبــی با همسرشــان دارنــد زودتر خوب 
می شــود. نقش ازدواج در ســامتی روان 
هم به همین میزان ثابت شــده است. نتایج 
یکی از این مطالعات بسیار جالب توجه بود: 
»افراد متأهل کمتری درصد افراد بســتری 
شــده در بیمارســتان های روانی را تشکیل 
می دهند)بیشــترین تعداد، مربوط به کسانی 
بود که در رابطه شکســت خورده و از همسر 
خود جدا شــده بودند(. ازدواج سالم می تواند 

فرد را از گرفتاری به بسیاری از ناراحتی های 
روانی ازجمله افسردگی نجات دهد. »مردان 
و زنان مجرد خود را همســر دهید، اگر فقیر 
و تنگ دســت باشند خداوند آن ها را از فضل 
خود بی نیاز می کند. خداوند گشایشگر و آگاه 

است.« )3۲، نور(.
متوسط درآمد سالانه متاهل ها بیشتر از 

مجردهاست
جالب اســت که بدانید متوسط درآمد سالانه 
متأهل ها بیشــتر از مجردهاســت. بعضی از 
تحقیقات نشــان می دهد که مردان متأهل 
حتی تا سه برابر بیشتر از دوستان مجردشان 
درآمد دارند. یکــی از مطالعات جالب توجه 
که در ســال ۲004 در نشــریه دیدگاه های 
روان شناســی به چاپ رســید حاکی از این 
بود که احتمال صاحب خانه بودن متاهل ها 
هفت برابر بیشتر از مجردهاست و متأهل ها 
80 درصد بیشــتر از مجردها دارای ثروت و 
ســرمایه و پس انداز هســتند. ازدواج کردن 
با شــخصی  زندگی  یعنــی شریک شــدن 
دیگر و این شــراکت نه فقــط از نظر روانی 
و عاطفی بلکه از نظــر اقتصادی هم اتفاق 
می افتد. وقتی زندگیمان را با کســی شریک 
می شویم؛ یعنی هزینه هایمان، تاش هایمان 
و ســرمایه هایمان را بــا یکدیگر شــریک 
می شــویم. اما مهمتر از مقــرون به صرفه 
بودن، قولی اســت که خداوند در این باره به 
ما داده اســت: »مردان و زنان مجرد خود را 
همســر دهید، ... اگر فقیر و تنگدست باشند 
خداوند آن هــا را از فضل خــود بی نیاز می 

کند.« )3۲، نور(.
در مطالعه ای که در سال ۲000 توسط کونتز 
در ایالات متحده منتشــر شــد بیان شد که 
مهم ترین چیزی که مــردم از ازدواج انتظار 
دارنــد عشــق ورزیدن و مورد عشــق واقع 
شــدن اســت. در مطالعه ای دیگر وقتی از 
افراد مجرد خواســتند کــه بگویند با ازدواج 
نکردن چه چیزی را از دست خواهند داد، 45 
درصد مردان و سه چهارم زنان اعام کردند 

»عشق و دوستی«.
از ازدواج مســئولیت های ما بیشــتر  بعــد 
می شــود، انتظارات خودمــان از خودمان و 
دیگران از ما بیشتر می شود و تاش بیشتری 
می کنیم. همین باعث می شــود رشد کنیم و 
اســتعدادهایمان در خیلی از زمینه ها شکوفا 
شــود. با ازدواج از همه مستقل می شویم و 
نقش های جدید همســر بــودن، عروس یا 
داماد بودن، پدرشدن یا مادرشدن و... باعث 
می شــود مــا در موقعیت هــای گوناگون و 
بی شماری قرار بگیریم و تجربه های زیادی 
به دســت بیاوریــم. نقش هایــی که بدون 

ازدواج هرگز تجربه نخواهیم کرد. 
هشت عادت بد در زندگی مشترک

همــه مــا می خواهیــم ازدواج و زندگــی 
داشــته  ســعادتمندانه ای  و  خوشــبخت 
باشــیم. ســاری هارر و ریتا دماریا دو نفر از 
روانشناسان معروف مدعی اند که خوشبختی 
نتیجه از بین بردن هشــت عادتی است که 
یک ازدواج خوب را زیر و رو می کند. »دلیل 
و برهان را کنار بگذارید، محیط خانه را امن 
نگه داشتن همیشه اثر نمی کند، حواس پرتی 
و گیج بودن را دور بریزیم، دست از سرزنش 
بردارید، از عیب جویی، انتقاد و مسخره کردن 
دوری کنید، قلــدری نکنید، تدافعی برخورد 

نکرده و یک جانبه تصمیم گیری نکنید«.
متأســفانه روابط زن و مرد امروزه به سمت 
ازدواج پیشــرفت نمی کند؛ زیرا ما نمی دانیم 
چطــور یــک ازدواج موفــق به شکســت 
می انجامــد و چطور می توان یــک ازدواج 
موفق داشــت. اما باید بپذیریــم که ازدواج 
امری دشــوار است؛ زیرا نیاز به آموزش دارد 
اغلب مــردم چیــزی از مهارت های قبل از 
ازدواج نمی دانند در حالی که در طول زندگی 
ما باید با توســعه و افزایش مهارت هایی که 
لازمه ازدواج موفق هســتند، حمایت شویم 
و در اینجــا کم کاری نهادهای آموزشــی و 

فرهنگی احساس می شود.

یادگیری چه مهارت هایی زندگی زناشویی 
را با آسیب کمتری روبه رو می کند؟

به عقیده بیشتر روانشناســان حوزه خانواده 
مقدم  مســئله،  حل  »مهارت های  داشــتن 
دانستن همسر، یادگیری مهارت های زندگی، 
مهارت عفو و بخشش، مهارت های خاقیت، 
مهارت تمرکــز، مهارت اعتمــاد به نفس، 
ادراک  مهارت های  یادگیــری،  مهارت های 
و مهارت مبارزه« جزو مهارت هایی هســتند 
کــه یادگیری آن ها به افــراد کمک می کند 
تا زندگی با ریســک و آسیب  کمتری داشته 

باشند. 
پاس کاری قانون تسهیل ازدواج جوانان 
در بین بهارستانی ها همچنان ادامه دارد

قانون تسهیل ازدواج جوانان سال هاست که 
در بین بهارســتانی ها پاس کاری می شود و 
این روزها بار دیگر خبرساز شده و مسئولان 
از اصاح مجدد آن خبر می دهند، اما به نظر 

نمی رســد این قانون به زودی به اجرا برسد 
و احتمالًا عمر اجرایی نشــدن آن به دولت 

دوازدهم نیز بکشد.
با توجه به افزایش جمعیتی که در دهه 1360 
اتفاق افتاد و موج تورم شدید جمعیت جوان 
در دهه 1380، مجلس شــورای اســامی 
این  ازدواج  بــرای  تصمیم گرفت راهکاری 
موج جوان جمعیت کشور بیاندیشد که در پی 
آن، قانون تســهیل ازدواج جوانان در تاریخ 
۲۷ مردادماه 84 به تصویب مجلس شورای 
اسامی رسید و در تاریخ هفتم دی ماه همین 
سال مورد تأیید شورای نگهبان قرار گرفت، 
اما با وجود گذشــت سال ها از تاریخ تصویب 
این قانــون و تکلیف دولت برای اجرای آن، 
هنوز این قانون اجرا نشــده و بخش هایی از 

آن نیز به صورت ناقص اجرا شده است.
از اجــرای قانون  غفلت مســئولان دولتی 
تســهیل ازدواج تا به آن جا پیش رفت که با 
توجه به گذشت ســالیان متمادی از تدوین 
آن، بخش هایی از این قانون، کهنه و نیازمند 
اصاح مجدد شــد. اما در قانون تســهیل 
ازدواج چه مواردی ذکر شده بود و اجرای آن 
تا چه اندازه می توانســت به کاهش جمعیت 

جوان مجرد کشور کمک کند؟
عماد افــروغ، نماینــده دوره هفتم مجلس 
شورای اســامی با انتقاد از عملکرد ضعیف 
دولــت در حــوزه تســهیل ازدواج جوانان، 
مشــکل را عدم تدویــن آیین نامه اجرایی از 

سوی دولت دانست.
»9 ریشتر ادعا داریم، اما در عمل هیچ کار 

مفیدی انجام نمی دهیم«!
بــا روی کار آمــدن مجلس دهــم برخی 
نمایندگان شــروع به انتقاد از اجرایی نشدن 
قانون تسهیل ازدواج جوانانکردند. عبدالرضا 
عزیزی یکی از این نماینده ها بود که در دوره 
نهم نیز در مجلس حضور داشت. او از اجرایی 
انتقاد  نشدن قانون تســهیل ازدواج جوانان 
کرد و گفت: »مســئولان تنها ادعا دارند که 
حامی جوانان و تسهیل ازدواج آنان هستند، 
اما در عمل هیچ کار مفیدی نمی کنند. یکی 

از نشــانه های جهان ســوم بودن این است 
که یــا قانونی به تصویب نمی رســد یا پس 
از تصویب، اجرایی نمی شــود، چون اجرایی 
نشده هیچ بازخواستی هم صورت نمی گیرد. 
۹ ریشــتر ادعا داریم، امــا در عمل هیچ کار 
مفیــدی انجام نمی دهیم. مثــاً در مجلس 
نهم تمام نمایندگان بســیار ادعا داشتند که 
طرفدار جوانان هستند، اما طرح هایی که در 
حوزه جوانان مطرح می شــد، رأی نمی آورد. 
در شرایطی که برای جوانان اشتغال و شرایط 
داشتن مسکن مناســب را فراهم نکرده ایم، 
چگونه باید از آن هــا بخواهیم بروند ازدواج 
کننــد، متأســفانه در جامعه ما همه شــعار 
می دهند، اما هیچ کار عملیاتی در این حوزه 

دیده نمی شود«.
لزوم اصلاح قوانین در مجلس

سرانجام با انتقاداتی که از سوی کارشناسان 
و نماینــدگان مجلــس مطرح شــد، ناصر 
صبحی قراملکی، مدیرکل دفتر ازدواج و تعالی 
خانــواده وزارت ورزش و جوانــان از تاش 
برای برطرف کردن موانع اجرایی شــدن این 
قانون خبر داده اســت. به گفته یکی از افراد 
شورای فرهنگی اجتماعی زنان دولت موظف 
است به منظور ســامان فعالیت های ازدواج 
در اســتان ها و نظارت بر رونــد اجرای این 
قانون، در کلیه فرمانداری ها، کمیته ســامان 
ازدواج متشکل از فرماندار، امام جمعه شهر و 
رییس شورای شهر تشکیل دهد. استانداران 
نیز موظف هســتند پس از دریافت گزارش 
اقدامات کمیته هــا، نتیجه را از طریق دولت 
به تفکیک هر اســتان به صورت سالانه به 

کمیسیون فرهنگی مجلس گزارش کنند.
براســاس صحبت های کارشناســان به نظر 
می رسد قانون تسهیل ازدواج جوانان که 11 
سال منتظر اجراست، قانونی مناسب و خوب 
اســت که اجرای تمام بندهــای آن در کنار 
هم، پاسخگوی رفع مشکات جوانان خواهد 
بود، اما مسئولان دولتی در دولت های قبلی 
و فعلی هر از گاهی با مطرح کردن ایراداتی، 
می گویند که این قانون برای اجرایی شــدن 
نیاز به بازنگری دارد. گویا مشکل مسئولان 
در الویت نبودن بهبود شــرایط برای ازدواج 

جوانان است.
یکی از دیگر از نهادهایی که نقش مهم آن 
در امر ازدواج جوانان و ایجاد شرایط لازم 
برای ازدواج درست آنان احساس می شود 
وزراتخانه ورزش و جوانان اســت. در دوره 
دهم ریاست جمهوری طبق ماده 53 قانون 
برنامه پنج ســاله پنجم توسعه جمهوری 
اســامی ایران بــا نیت کوچک ســازی 
دولت و کاهش تعــداد وزارتخانه ها به 1۷ 
وزارتخانه، ادغام برخــی از وزارتخانه ها با 
هم آغاز شــد. وزارت ورزش و جوانان را 
می توان فرزند دو ســازمان ملی جوانان و 
تربیت بدنی دانســت. مراحل تشکیل این 
وزارتخانه با حواشی بسیاری همراه بود که 
در نهایت تشکیل این وزارتخانه در مجلس 
هشــتم به ریاست علی لاریجانی نهایی و 

تصویب شد. 
وزارت ورزش و جوانــان را می تــوان جزء 
آن دســته از وزارتخانه هایی قــرار داد که از 
ابتدای تشــکیل تا به امروز موضوع انتخاب 
وزیر برای آن جزء یکی از چالش های دولت 
بوده است. نخستین وزیر معرفی شده برای 
این وزارتخانه محمد عباســی در دولت دهم 
بود که از مرداد ســال ۹0 تا مرداد سال ۹۲ 

منصب دار این وزارتخانه بود.
بعد از محمد عباســی نوبت به رضا صالحی 
امیری رســید که از مرداد ۹۲ تــا آبان ۹۲ 
سرپرســتی این وزارتخانه را بر عهده بگیرد. 
بعد از رضا صالحــی امیری نوبت به محمد 
شریعتمداری بود که سرپرست این وزارتخانه 
شود. محمود گودرزی وزیر پیشنهادی حسن 
روحانــی برای این وزارتخانه بعد از کســب 
رأی اعتماد از مجلس به عنوان وزیر منصوب 
شد تا سایه سرپرســت از سر این وزارتخانه 
برداشــته شــود و وزارت ورزش و جوانــان 

صاحب وزیر شود.
بعد از استعفای محمود گودرزی در سال ۹5، 
اداره امور این وزارتخانه به نصرالله سجادی 
به عنوان سرپرســت این نهاد ســپرده شد. 
حسن روحانی مسعود سلطانی فر را به عنوان 
وزیر پیشــنهادی خود بــرای وزارت ورزش 
و جوانــان در آبان ۹5 به مجلس شــورای 
اســامی معرفی کرد و پس از کســب رأی 
اعتماد از مجلس شــورای اسامی، مسعود 
سلطانی فر تا به امروز به عنوان وزیر ورزش 

و جوانان منصب دار این وزارتخانه است.
این همه تغییر، بلای جان جوانان

کارشناسان و نمایندگان مجلس، این تغییر و 
تحولات گسترده در وزارت ورزش و جوانان 
را ناشی از حساسیت این وزارتخانه می دانند. 
این حساســیت به این دلیل است که وزارت 
ورزش و جوانان از دو ســازمان، ملی جوانان 
و تربیت بدنی تشکیل شده است. در برخی از 
این تغییرات نیز می توان به وضوح رد پایی از 
دوستی و دشمنی جناح های سیاسی موجود 
در کشــور را دید. در بســیاری از موارد هم 
این تغییرات خارج از مقوله سیاســت است. 
به عنوان مثــال، پروژه اســتعفای محمود 
گودرزی وزیــر ورزش و جوانان از اختاف 
وی با رئیس فدراســیون فوتبال نســبت به 
رفتار او با ســرمربی اســبق تیم ملی شروع 
شد. مجادله ای که در ادامه به بحث مستقیم 

گودرزی- کی روش تبدیل شد.
از جمله مــواردی که برای تغییر وزرا ماک 
قرار می گیرد، مدیریت و نتایج ســازمان های 
تابعه اســت. شاید با اســتناد به همین دلیل 
می شــد عملکرد محمود گــودرزی را قابل 
قبــول بدانیــم، اما دلیل اســتعفای محمود 
نبود.  تابعه  ســازمان های  عملکرد  گودرزی 
از دیگر علت های این اســتعفا و تغییرات در 
دوره محمود گودرزی می توان به نداشــتن 
محبوبیــت در بین دیگر اعضاء کابینه دولت 
اشــاره کرد. از دیگر اقداماتــی که موجب 
تغییرات در این وزارتخانه شــد بحث جوانان 
بود، با ادغام ســازمان تربیت بدنی و سازمان 
ملی جوانان موضوع رسیدگی به امور جوانان 
زیر ســایه ورزش قرار گرفت و از نظر پنهان 
شد. تا جایی که امروز شاهد هستیم، وزارت 
ورزش و جوانــان از اختصاص بودجه مورد 
نیــاز، جهت اجرای طرح های تدوین شــده 

سازمان ملی جوانان غافل شده است.
از جملــه این برنامه ها و وظایف که به دلیل 
کسری بودجه مســکوت مانده یا با سرعت 
کمی در حال توسعه و اجراست، می توان به 
ارائه شیوه های مناسب برای استفاده بهینه از 
استعداد ها و توانایی های جوانان و بهره گیری 
بیشتر از امکانات و منابع دستگاه های اجرایی 
ذی ربط اشــاره کرد. از دیگــر این طرح ها، 
طراحی و مدیریــت برنامه های ملی ویژه و 
نمونه سازی فعالیت های مربوط به جوانان با 
همکاری دستگاه های اجرایی اشاره کرد. اما 
سؤال اصلی  اینجاست که چه میزان از بودجه 
این وزراتخانه تا به الآن تحقق و چه میزان 
از بودجه تحقــق یافته صرف جوانان و حل 

مشکات آن ها شده است؟

تعارضی میان برپایی عزاداری و رعایت پروتکل های بهداشتی وجود ندارد
معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری خراســان رضوی گفت: با رعایت کامل 
پروتکل های بهداشــتی می توانیم الگوی مناسبی را برای برگزاری مراسم عزاداری به 
کشــور معرفی کنیم.حسن جعفری در جلسه شــورای اطاع رسانی استان که در محل 
اســتانداری برگزار شــد، با اشــاره به در پیش رو بودن هفته دولت اظهار کرد: در کنار 
تمام نواقصی که ممکن اســت وجود داشته باشد باید خدمات دولت به صورت ویژه تر 
اطاع رسانی شود و در این راستا دستگاه ها با رسانه ها نهایت همکاری را داشته باشند.

وی در خصوص برگزاری مراسم عزاداری سیدالشهدا)ع( در ماه محرم، خراسان رضوی 
را تابلو و پیشــانی کشــور در این زمینه توصیف کرد و افزود: رسانه ها تمام مسائل در 
این زمینه را رصد کرده و بدانند که اگر دشــمنان در اســتان به اهداف خود برســند، 
خواهند توانســت تمام کشور را تحت تاثیر قرار  دهند.معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی 

استانداری خراسان رضوی با تاکید بر اینکه در خصوص برپایی عزاداری های ماه محرم 
دستورالعمل های بهداشــتی ماک نظر مدیریت استان است، خاطرنشان کرد: در این 
راســتا عاوه بر نظارت و رصد کمیته نظارتی موجود در حوزه امنیت، دانشــگاه علوم 
پزشــکی هم با نگاه توجیهی، اقناعی و آگاه سازی به هیئات مراجعه کرده و مسئولیت 
نظارت خود را انجام خواهند داد.جعفری خاطرنشــان کرد: هیئات مذهبی برای برپایی 
مراســم مذهبی خود اگر درخواســتی برای تامین فضای باز از جمله مدرســه، کوچه، 
بوستان یا پارک داشته باشــند تاش بر این است که تامین بشود و دغدغه ای در این 
حوزه وجود ندارد.وی در ادامه به اولویت های حوزه اطاع رســانی در شــرایط پیش رو 
پرداخت و متذکر شــد: اولین نکته و مهم ترین اولویتی که باید رسانه ها به آن بپردازند 
این اســت که هیچ تعارضی بین مذهب و ســامت نیســت و امکان برگزاری مراسم 

عزاداری با رعایت پروتکل ها وجود دارد.معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری 
خراســان رضوی افزود: زمان دو ســاعته عزاداری باید توسط هیئات رعایت شود و با 
توجه به این وقت، ضرورتی برای پذیرایی با عنایت به دستورالعمل های بهداشتی وجود 
ندارد.براســاس گزارش اداره کل روابط عمومی استانداری خراسان رضوی، جعفری با 
تاکید بر این که باید بتوانیم در اســتان الگوی بســیار مناسبی را برای برگزاری مراسم 
عزاداری به کشــور معرفی بکنیم، تصریح کرد: در این راستا باید به حوزه خودمراقبتی 
بســیار توجه شود به این صورت که هر عزاداری در درجه اول از خود و بعد از دیگران 
مراقبت کند.وی کمک های مومنانه در شــرایط کرونایی را بسیاری تاثیرگذار برشمرد و 
ادامه داد: در این ایام هم این کمک ها می تواند ادامه داشــته باشد و در کنار نذر ماسک 

به نذر ارزاق هم پرداخته شود.
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باید بپذیریم که ازدواج 
امری دشوار است؛ زیرا 
نیاز به آموزش دارد اغلب 
مردم چیزی از مهارت های 
قبل از ازدواج نمی دانند در 
حالی که ما در طول زندگی 
باید با توسعه و افزایش 
مهارت هایی که لازمه ازدواج 
موفق هستند، حمایت شویم 
و در اینجا کم کاری نهادهای 
آموزشی و فرهنگی احساس 
می شود

قانون تسهیل ازدواج 
جوانان سال هاست که در 
بین بهارستانی ها پاس کاری 
می شود و این روزها بار 
دیگر خبرساز شده و مسئولان 
از اصلاح مجدد آن خبر 
می دهند، اما به نظر نمی رسد 
این قانون به زودی به اجرا 
برسد و احتمالًا عمر اجرایی 
نشدن آن به دولت دوازدهم 
نیز بکشد

براساس صحبت های 
کارشناسان به نظر می رسد قانون 
تسهیل ازدواج جوانان که به ۱۱ 
سال رسیده منتظر اجراست؛ 
قانونی مناسب و خوب است 
که اجرای تمام بندهای آن در 
کنار هم پاسخگوی رفع مشکلات 
جوانان خواهد بود، اما مسئولان 
دولتی در دولت های قبلی و 
فعلی هر از گاهی با مطرح کردن 
ایراداتی بیان می کنند که این 
قانون برای اجرایی شدن نیاز 
به بازنگری دارد. گویا مشکل 
مسئولان در الویت نبودن بهبود 
شرایط برای ازدواج جوانان است
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افتخارات جهانی ایران در هفته ای که گذشت
بی گاه در جشنواره های جهانی

فیلم بلند بی گاه به کارگردانی پویا اشتهاردی در ۲ جشنواره جهانی حضور پیدا می کند.
یازدهمین دوره جشنواره »یک کشور 
یــک فیلم« که از 31 آگوســت تا 6 
سپتامبر برابر با 10 تا 16 شهریورماه 
در فرانســه برگزار می شــود ۷ فیلم 
منتخب خود را معرفــی کرد. بی گاه 
برگزاری  ســال  بیست وچهارمین  در 
آیلند  روود  فیلکر  بین المللی  جشنواره 
آمریکا از 4 تا ۹ آگوســت برابر با 14 
تا 1۹ مردادماه که هم اکنون در حال 
برگزاری اســت به نمایــش درآمده 

است.
رقابت حد در دتمولد

فیلم کوتاه حد ساخته جواد دارایی به بخش رقابتی شانزدهمین دوره جشنواره بین المللی فیلم 
کوتاه »دتمولد« آلمان راه یافت.

خرچنگ تنها نماینده ایران
فیلم کوتاه انیمیشــن خرچنگ تنهــا نماینده ایران در بخش مســابقه بین الملل نوزدهمین 

جشنواره »انیمافست« قبرس شد.
فیلم ایرانی در دی وی دی های جشنواره منهتن

کاس رانندگی به کارگردانی مرضیه ریاحی در بســته دی وی دی های فینالیست جشنواره 
منهتن آمریکا قرار گرفت.

خورده شده در کوزوو
انیمیشــن کوتاه خورده شده به کارگردانی محســن رضاپور در بخش رقابتی یازدهمین دوره 
جشــنواره انیمیشــن آنیبار کوزوو که از بزرگترین رویدادهای این کشــور است، به نمایش 

درمی آید.
قطار آن شب بر پرده اشلینگل آلمان

فیلم ســینمایی قطارآن شب در نخســتین حضور بین المللی خود در بخش رقابتی بیست و 
پنجمین دوره جشنواره بین المللی فیلم کودک و نوجوان اشلینگل آلمان به روی پرده خواهد 

رفت.

ابداع چراغ مطالعه  هوشمندی که برای 
کودکان کتاب می خواند
یک شــرکت کره ای فعال در حوزه فناوری 
چراغ مطالعه هوشمندی ابداع کرده است که 
با خواندن کتاب بــرای کودکان به پرورش 
عادات درست مطالعه در آنها کمک می کند.

به گزارش روزنامه»صبــح امروز«و به نقل 
این   ،)Dezeen( انگلیســی دزین از مجله 
چراغ مطالعه که کلــووا )Clova(  نام دارد 

با اســتفاده از بینایی کامپیوتر و فناوری هوش مصنوعی متن و تصاویر یک کتاب را به گفتار 
تبدیل می کند. دستیار مجازی مکمل این چراغ هوشمند نیز همزمان با توضیح معانی کلمات 

و پاسخ به سوالات کودکان، به یادگیری آنها کمک می کند.
جیمز کیم سرپرســت تیم طراحی کلووا می گوید: برای آن کــه مهارت های فکری، تمرکز، 
تخیل و خاقیت کودکان رشــد کند باید به طور منظم برایشــان کتاب خوانده شود اما تمام 
والدین نمی توانند آنقدر که می خواهند برای فرزندانشــان کتــاب بخوانند. این چراغ مطالعه 
هوشمند با هدف ایجاد عاقه به مطالعه، به کودکان این شانس را می دهد تا هروقت خواستند 
به کتاب مورد عاقه شــان گــوش کنند.این محصول خاقانه در فالــب یک چراغ مطالعه 
معمولی طراحی شــده اســت؛ در مرکز آن یک چراغ ال ای دی به شکل حلقه و یک دوربین 
کوچک وجود دارد که از فناوری تشــخیص تصویر برای کدگشایی از تصاویر استفاده می کند 
و کلمات را نیز با اســتفاده از نویسه خوان نوری )OCR( تشخیص می دهد.اطاعات ورودی 
از دوربین، پس از آن که توســط هوش مصنوعی ابری سیســتم تحلیل شد به گفتار تبدیل 
می شــود.  به گفته کیم، این چراغ مطالعه با تکیه بر فناوری ترکیب صدا متن ها را با صدایی 
طبیعی می خواند تا تجربه ای دلنشین و سرگرم کننده را برای شنونده خلق کند. این محصول 
همچنین می تواند کتابهای ژاپنی و انگلیســی را نیز با صدایی شبیه به صدای انسان و لهجه 
بومــی روخوانی کرده و کودکان را به یادگیری این زبان ها عاقمند کند.از دیگر ویژگی های 
این دستگاه هوشمند این است که می تواند با درک و تحلیل عوامل محیطی اثرگذار بر تجربه 
مطالعه، نور خود را به نحوی تنظیم کند که چشــمها به هنگام نگاه به صفحات کتاب اذیت 
نشوند.امید می رود این محصول در جایی که والدین فرصت کافی برای بازی با فرزندانشان را 

ندارند، به عنوان یک روش مستقل تفریحی جای گوشی های هوشمند را بگیرد.

اپلیکیشنی برای تقویت استقلال نابینایان
اپلیکیشن  از  این هوش مصنوعی بخشی 
»Google Lookout« اســت که هدف 
از آن کمک به افراد کم بینا و نابیناســت 
تــا بتوانند چیزهای اطراف خــود را بهتر 

شناسایی کنند.
به گــزارش روزنامه»صبح امــروز« و به 
نقل از هافینگتون پست، هوش مصنوعی 
گوگل اکنــون می تواند ها با یک حرکت، 
به افراد کم بینا و نابینا در ســوپرمارکت ها 

 Google« کمک کند تا مواد غذایی راشناسایی کنند.این هوش مصنوعی بخشی از اپلیکیشن
Lookout« است که هدف از آن کمک به افراد کم بینا و نابیناست تا بتوانند چیزهای اطراف 

خود را بهتر شناسایی کنند.
یک آپدیت و به روزرسانی به این اپلیکیشن اضافه شده است که می تواند با صدای بلند بگوید 

که فرد چه غذایی را در دست خود نگه داشته است.
یک موسســه خیریه نابینایان در بریتانیا از این اقدام اســتقبال کرده و گفته اســت که این 

می تواند به تقویت استقال نابینایان کمک کند.
گــوگل می گوید که این ویژگی جدیــد قادر به تمایز میان یک قوطــی ذرت و یک قوطی 
لوبیا ســبز است. تاکنون برنامه ها و اپلیکیشــن های زیادی برای شناخت محصولات غذایی 
راه اندازی شــده اســت از جمله برنامه هایی که به ما می گوید محصول غذایی که اســتفاده 
می کنیم حاوی چه میزان کالری اســت. اطاعاتی که در واقع این اپلیکیشن ها از روی بارکد 

محصولات می خوانند.
گــوگل حالا می گوید برنامــه »Lookout« نیــز در واقع با تشــخیص تصویری که روی 

محصولات بسته بندی شده است، می تواند آنها را برای افراد کم بینا و نابینا بخواند.
این برنامه همچنین می تواند ادویه ها یا برخی محصولات در بسته بندی های غیرمعمول را نیز 
بخواند و تشــخیص بدهد.در صورتی که اپلیکیشن قادر به تشخیص محصول نباشد، صدای 

برنامه از کاربر می خواهد تا محصول را از زاویه ای دیگر نشان دهد.
موسســه ملی سلطنتی نابینایان بریتانیا با کمی محافظه کاری به استقبال این اپلیکیشن رفته 
اســت.رابین اسپینکس از موسســه خیریه نابینایان بریتانیا می گوید: برچسب ها و نوشته های 
روی کالاها می توانند یک مشکل برای افراد کم بینا باشند. بهترین حالت برای ما این است 

که برچسب کالا ها خوانا تر باشد.
گوگل می گوید بازخوردهایی که کاربران از این اپلیکیشــن داشــتند به آنها کمک می کند تا 

کارایی این برنامه را بهبود بخشند.

خبر

گجت نیوز

 پــروژه »هنرمنــد؛ گــذر از پاندمــی« به 
کارگردانی مجتبی فاحی این روزها در حال 

گذراندن مراحل فنی است.
به گزارش روزنامه»صبــح امروز« و به نقل 
از هنرآنایــن، فیلم مســتند »هنرمند؛ گذر 
از پاندمــی« به کارگردانــی مجتبی فاحی 
و تهیه کنندگی اســتودیو حرف هنر در حال 
ســاخت و گذراندن مراحل فنی اســت. این 
مستند بر اساس فیلم های موبایلی ارسال شده 
توســط هنرمندان و فعالان هنری برجسته 

حوزه هنرهای تجسمی ساخته می شود.
فاحی هدف از ســاخت »هنرمند؛ گذر از پاندمی« را ثبت لحظات و تأثیرات پاندمی کووید-1۹ بر زندگی، 
آثار و فعالیت هنرمندان و فعالان تجســمی در دوران قرنطینه و روزهای پس از آن دانست.وی با تأکید بر 
موضوع پاندمی و شــروع دوران جدید در زندگی همه مردم جهان اضافه کرد: ســاخت چنین مستندهایی 
می تواند باعث بررســی دقیق تر این دوران برای پژوهشــگران و محققان حوزه تجسمی چه در کوتاه مدت 
و چه در آینده ای دورتر شــود. چه بســا بســیاری از مجموعه های تجســمی به صورت مجزا و در صفحات 
خودشان در شبکه های مختلف اجتماعی چه به صورت ضبط شده و چه در گفت وگوهای آناین به این مهم 
پرداخته اند، اما ثبت این فضا در قالب ســاخت یک فیلم مستند، جذاب تر و در ذهن ها ماندگارتر خواهد بود.
او ادامه داد: اتفاقات و حواشــی ایجادشــده در فضای اجتماعی و رسانه ای دوره پاندمی هم زمان با لحظات 

هنرمندان، بخش های دیگری از  فیلم را شامل خواهد شد.

نظر به تداوم اســتفاده از ماسک در مجامع 
عمومی، ضرورت ایجاد تنوع در طراحی این 
ابزار مقابله با شــیوع هر چه بیشتر ویروس 
کرونــا بیش از هــر زمان دیگر احســاس 

می شود.
به گزارش روزنامه»صبح امروز« وبه نقل از 
هنر آناین، سرپرســت دفتر توسعه و ترویج 
معاونــت صنایع  دســتی به تازگــی از تولید 
ماســک هایی از جنس پنبه، ابریشم و پشم 
خبر داده و اذعان داشته است که با توجه به 
همه گیری این بیماری قرار است همه افراد 

از ماســک استفاده کنند، هنرمندان صنایع  دستی به منظور تشویق هرچه بیشتر عموم مردم برای استفاده از 
ماسک، نسبت به تولید محصولاتی زیبا و از جنس ابریشم، پنبه و پشم اقدام کرده اند.

به گفته ویدا توحیدی، این ماســک ها توســط هنرمندان خوش ذوق صنایع  دستی تولید می شود و با توجه 
به زیبایی آن ها و نیز سازگاری با محیط زیست مورد استقبال مصرف کنندگان و مردم قرار گرفته است.

سرپرســت دفتر توسعه و ترویج معاونت صنایع  دســتی ادامه داد همچنین از تولید روزانه بین چهار تا پنج 
هزار ماسک با استفاده از پارچه هایی از جنس، ابریشم، پنبه و پشم توسط هنرمندان صنایع  دستی خبر داده 
اســت که به همت هنرمندان استان های مختلف ازجمله گلستان، تهران، اصفهان، خراسان جنوبی، گیان 

و زنجان تولید و به بازار عرضه می شوند. ان
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 گلایه های سعید سهیلی و انصراف از ادامه فیلمبرداری گشت ارشاد3 در مشهد؛

پست سوال برانگیز آقای کارگردان!
هیچ خانه ای نیســت که 
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اص
از 

مهن
گار

برن
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در آن فیلم  و ســریال 
دنبال و دیده نشــود. 
شــدن«  »دیده  این 
باعث شده که فعالان 
ســینما و تلوزیون خیلی 
بیشتر از دیگر هنرمندان 
به شهرت  شناخته شده، 
محبوبیت  بــه  بعضی  و 
نسبت  همین  به  برسند. 
»عشق سینما« هم بیش 
از دیگر هنرها دل برده و عاشق سینه چاک 
داشــته و دارد و بی شــک نــام هنرمندان 
مشهدی بسیاری در لیست محبوب ترین و 
بهترین بازیگران و کارگردانان و نویسندگان 

سینمایی همیشه درخشان بوده است.
اما در ایــن میان پدیده مهاجرت هنرمندان 
مشــهدی عرصه سینما به پایتخت، معضل 
تکراری هنر مشهد است و مشخص نیست 
که چرا اقدام موثری برای جلوگیری از این 
موضوع انجام نمی شود که بدون تردید اگر 
انجام می شــد امروز ارجمندها، سهیلی ها، 
عطاران هــا و بهدادهای بســیاری در این 
شهر ماندگار شده بودند و مشهد هم قطب 

برجسته تری می بود.
بــا توجه به جایــگاه ویژه خطه خراســان 
در هنــر و فرهنگ ایــران زمین و اصالت 

مشــهدی بســیاری از هنرمندان برجسته 
سینمای کشــور، این دغدغه وجود دارد که 
چرا آنها پس از ســفر به تهران، دیگر حتی 
برای انتقال تجربیات خود به زادگاهشــان 
برنمی گردند و در پایتخت ماندگار می شوند؟

البته بی شک براساس قاعده مرکز پیرامون، 
تمرکــز امکانات در پایتخت انگیزه ای برای 
بار سفر بســتن هنرمندان مشهدی بوده و 
هســت اما نکته حائز اهمیت در این رابطه 
این اســت که عمده ایــن مهاجران هنری 
معمولًا شــهر مقصد را به عنــوان جایگاه 
دائمی خــود در نظر می گیرنــد و کمتر به 
مشــهد بازمی گردند که البتــه مانند نمونه 
آخر اگر قصد بازگشت و استفاده از پتانسیل 
هنرمندان شــهر خود را هم داشــته باشند، 
ممکن اســت با اســتقبال در خوری مواجه 

نشود.
پشت دستم را داغ کردم که دیگر در 

شهر خودم فیلم نسازم!
اخیرا ســعید سهیلی نویســنده و کارگردان 
برجسته مشهدی که سری فیلم های گشت 
ارشاد او مخاطبان جوان بسیاری را به خود 
جذب کرده، با گایه مندی از انصراف ادامه 
فیلمبرداری فیلم گشــت ارشاد 3 در مشهد 
مقدس خبر داد و در یادداشتی در اینستاگرام 
خود نوشــت: »هنرمنــدان... هنرجویان ... 
هنردوســتان... مــردم خوب مشــهد، من 
فیلمســازیم را از مشــهد آغاز کــردم... با 
مردی شــبیه باران، از آن هنگام بیســت و 
چهار سال مي گذرد، پس از ساخت آن فیلم 
پشت دســتم را داغ کردم که دیگر در شهر 
خودم فیلم نسازم، بس که آزار دیدم... بس 
که ســختی کشیدم، ســال ها رفت و فکر 
کردم همه چی عوض شــده، همه چی رو 
فرامــوش کردم و گفتم دوباره برمي گردم... 
با گشت ارشــاد 3 و به عشق مردم شهرم، 
تصمیم داشــتم از خیل هنرمندان خراسانی 
اســتفاده کنم، همان ها که اگــر آب ببینند 
شــناگران خوبیند، اما دریغ که نشد، نه که 
نشد... نخواستند که بشود، کسانی که قول 
همکاری دادند و زیرش زدند، بهانه پشــت 
بهانه، آری همه چی عوض شده... جز تفکر 
مســؤلین این شــهر، پس دوباره دستم را 
داغ کردم... داغ کردم و همچنان شــرمنده 

هنرمندان خوب شهرم«
مخالفت مضمونی یا دلایل دیگر؟

به گفته ســعید ســهیلی پیش بینی می شد 
که فیلمبرداری »گشــت ارشاد 3« تا اواخر 
ماه جاری ادامه داشــته باشد تا به زودی به 
عنوان یکی از امیدهای اصلی گیشــه راهی 
سینماها شود، اما با انصراف از فیلمبرداری 
در مشــهد مقدس، معلوم نیست سرانجام 

فیلم جدید او چه می شود؟
البته در این میان همزمــان با فیلمبرداری 
»گشت ارشــاد 3« اخباری درباره پرداختن 
این فیلم به حواشــی کنسرت  ها در مشهد 
منتشر شده بود که از سوی سازندگان تایید 
و تکذیب نشــد. برای پیگیــری ماجرا در 

تماس ها و پیام های مکرر به ســراغ خود او 
و فرزندش ساعد رفتیم. اما پاسخی دریافت 
نکردیم و یک منبع آگاه از اطرافیانش اذعان 
داشــت که »عصبانی اســت و تمایلی به 
گفتگو با هیچ رسانه ای ندارد« در این میان 
هنوز مشخص نیســت گایه سعید سهیلی 
از چیســت و آیا عامل فیلم برداری نشــدن 
فیلمش در مشهد، مخالفت مضمونی با این 
فیلم بوده یا دلایل دیگر وجود داشته است.

کانون کارگردانان در جریان نیست
احمد امینــی کارگردان و فیلم نامه نویس و 

منتقد برجسته و البته عضو شورای مرکزی 
کانون کارگردانان سینمای ایران در گفتگو 
با خبرنگار صبح امروز بیان می کند: با توجه 
به حجــم تولیدات، کانــون کارگردانان در 
جریان جزئیات و ریز تمام امور فیلم سازها 
نیست و مسائلی از این قبیل، میان شخص 
و دستگاه مربوطه شــکل می گیرد و کمتر 
پیش می آید که کانــون کارگردانان مطلع 
باشد. ما حتی گاها در زمان اکران یک فیلم 
مطلع ســاخت آن می شویم. بدون تردید در 
این میان بهترین کســی که می تواند راجع 
به این مســئله حرفی بزند و اظهار نظر کند 

سعید سهیلی است. 
هیچ تقاضایی به اداره ارشاد استان داده 

نشده است
معاون امــور هنری و ســینمایی اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اســامی خراسان رضوی 
نیز در گفتگو با خبرنگار روزنامه صبح امروز 
در ارتبــاط با ادعای ســهیلی مبنی بر عدم 
همکاری مســئولین با ادامه ســاخت فیلم 
گشــت ارشاد سه در مشهد بیان کرد: سعید 
سهیلی هیچ تقاضایی به اداره کل فرهنگ 
و ارشاد اسامی خراسان رضوی نداده است 
که بخواهد ادامه فیلم ســینمایی گشــت 

ارشاد3 را در مشهد بسازد.
محمدرضا محمدی افــزود: من چندین بار 
تاش کــردم اما هنوز موفــق به صحبت 
کــردن با او نشــدم کــه بدانم مشــکل 
کجا اســت تا در صــدد رفع آن بــر آئیم. 
اینکه با کجا هماهنگ شــده اســت و آن 
دوســتان در لحظه آخر پاسخ منفی داده اند 
نامشخص اســت و حداقل ماجرا این است 
کــه تا کنــون اداره کل فرهنگ و ارشــاد 
 خراســان رضوی از این ماجرا مطلع نبوده 

است.
وی در خصوص روند صدور مجوز ســاخت 
بخشــی از فیلم ها در مشــهد، بیــان کرد: 
چنانچه بخواهند فیلم را در خراسان رضوی 
بســازند، باید توســط اداره کل فرهنگ و 
ارشاد اســامی اســتان تقاضای پیگیری 
شــود، اما چنانچه بخواهند کار را در تهران 
بســازند و یکی از لوکیشــن ها در مشــهد 
باشــد، روند متفاوتی دارد در این روند باید 
جهت درخواســت همکاری مجوز سازمان 

ســینمایی فیلم به اداره کل ارشاد اسامی 
استان ارائه شود و اداره کل نیز مکاتباتی را 
با دستگاه های مرتبط به انجام رساند. اما در 
مورد فیلم گشــت ارشاد 3 هیچ تقاضایی به 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسامی خراسان 
رضوی ارســال نشده است که بتوانیم آن را 

پیگیری کنیم.
وی بــا ابراز تعجــب از مواجهه با پســت 
اینســتاگرامی کارگردان این اثر، بیان کرد: 
نمی دانم این کارگردان به چه کسی و کجا 

مراجعه کرده است.
چرا یک فیلم سینمایی فاخر در مشهد 

ساخته نمی شود؟
حضور هنرمندان مشهدی در سطح شاخص 
هنری کشــور و بدنه تئاتر و سینمای ایران 
افتخاری برای خراسان رضوی است. با این 
وجود که در درون مشهد جریانات سینمایی 
ظرفیت بالایی دارد، اما هنوز به علت کمبود 
امکانات مورد توجه کافی قرار نگرفته و این 
مهاجرت ها به پایتخت، باید آسیب شناسی 
شــود. در این میان همچنــان این دغدغه 
وجود دارد که چرا با وجود اینکه بدنه عمده 
هنرمندان کشــور را نام آوران مشــهدی و 
خراسانی تشــکیل می دهند، همچنان یک 
سوال وجود دارد که چرا یک فیلم سینمایی 

فاخر در مشهد ساخته نمی شود؟

امینی:

 با توجه به حجم تولیدات 

کانون کارگردانان در جریان 

جزئیات و ریز تمام امور 

فیلم سازها نیست و مسائلی 

از این قبیل، میان شخص و 

دستگاه مربوطه شکل میگیرد 

و کمتر پیش می آید که 

کانون کارگردانان مطلع 

باشد سهیلی: 
با گشت ارشاد 3 و 
به عشق مردم شهرم، 
تصمیم داشتم از خیل 
هنرمندان خراسانی 
استفاده کنم، همان ها که 
اگر آب ببینند شناگران 
خوبیند، اما دریغ که 
نشد، نه که نشد... 
نخواستند که بشود

محمدی: سعید سهیلی 
هیچ تقاضایی به اداره کل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خراسان رضوی نداده 
است که بخواهد ادامه فیلم 
سینمایی گشت ارشاد3 را در 
مشهد بسازد. من چندین بار 
تلاش کردم اما هنوز موفق به 
صحبت کردن با او نشدم که 
بدانم مشکل کجا است تا در 
صدد رفع آن بر آئیم

3 مستند کیارستمی در میان فیلم های جشنواره لغوشده هنگ کنگ
جشــنواره بین المللی فیلم هنگ کنگ کــه برگزاری آن به دلیل 
شیوع کرونا لغو شــده بود، روز گذشته اسامی فیلم های منتخب 
بــرای حضور در ایــن دوره را اعام کرد  که در میان این آثار 3 

فیلم از کیارستمی نیز به نمتیش در خواهد آمد.
بــه گزارش روزنامه»صبح امروز« و به نقــل از ورایتی، چهل و 
چهارمین دوره جشنواره بین المللی فیلم هنگ کنگ که ماه پیش 
به دنبال شــیوع کرونا در این کشــور اعام کرد در سال ۲0۲0 
برگزار نمی شود، امروز اســامی فیلم هایی را که قرار بود در این 
رویداد 14 روزه و از 18 آگوست به نمایش درآیند اعام کرد.این 
در حالی اســت که قرار بود بیش از 185 فیلم در این دوره از 55 
کشــور مختلف به نمایش درآیند که از میان آنها 53 فیلم اولین 
اکران جهانی، خارجی یا آســیایی خود را تجربه می کردند.»افسر 

و جاسوس« رومن پولانســکی، »آندین« کریستین پتسولد که 
در برلیناله برنده جایزه بهترین بازیگر زن شــد، »زنی که دوید« 
ساخته هونگ سانگ-سو که جایزه بهترین کارگردانی برلیناله را 
برد و اولین فیلم بلند ناتمام مانده رائول رویز با عنوان »تانگوی 

مرد بیوه« از جمله فیلم های حاضر در این دوره هستند.
دو مستند جدید از هارا کازئو مستندساز سرشناس با عنوان »قیام 
ریوا« درباره یک کمپین انتخاباتی در یک حزب سیاســی جدید 
و »میناماتا ماندالا« درباره رنج مســمومیت ناشی از جیوه نیز در 
این دوره جای دارند.الیزا هیتمن بــا فیلم »بندرت گاهی اوقات 
همیشه« برنده جایزه بزرگ برلینانه در بخش هیولاهای فانتزی 
و »عشــق اول« یک کمدی از مایکه تاکاشی در بخش »نیمه 
شب« از دیگر فیلم های این دوره هستند.دوست داران انیمیشن 

نیز فیلم هایی چون »بامبــی رز« و »قصه فانتزی مارونا« را در 
این فهرست دارند. »بغلطان« من لیم-چونگ و »رویاهای موش 
گوشه نشین از پنیر« ساخته یوکیسادا ایزائو از دیگر فیلم های این 
دوره هستند.عاوه بر این »قضیه؛ شکل اول، شکل دوم« ساخته 
عباس کیارســتمی در بخش 10 فیلم کاســیک بازیابی شده 
نمایش داده می شــود.۲ فیلم کوتاه دیگر از کیارستمی با همین 
مضمون نظم در مدرســه با عنوان »بزرگداشت معلم« محصول 
1۹۷۷ و »دو راه حل برای یک مســئله« محصول 1۹۷5 نیز در 
همین بخش نمایش داده می شــوند.»نامو« ساخته نادر ساعی ور 
در بخش جایزه فایربرد، »قصرشیرین« ساخته رضا میرکریمی و 
»پسر-مادر« ساخته مهناز محمدی نیز در بخش دیدگاه جهانی 

دیگر فیلم های سینمای ایران در این دوره را تشکیل می دهند.

امسال مایکل هویی فیلمساز در مرکز توجه جشنواره نام گرفته و 
ادای حترام به فدریکو فیلنی و گرامیداشت سی امین سالگرد بنیاد 

فیلم از دیگر رویدادهای ویژه جشنواره نامیده شده اند.
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هم زمان با سراسر کشور:

آزمون جامع گردشگری در خراسان رضوی 
برگزار شد

مدیــر کل میراث فرهنگی، گردشــگری 
و صنایع دستی خراســان رضوی گفت: 
هم زمان با سراســر کشور آزمون جامع 
برگزار  رضوی  خراســان  در  گردشگری 

شد.
بــه گــزارش صبــح امــروز ابوالفضل 
مکرمی فر با اعام ایــن خبر افزود: این 
آزمون با حضور 800 نفر از داوطلبان در 
۷ گروه آموزشــی برگزار شد که از نظر 
تعداد فراگیران خراســان رضوی در رتبه 

دوم قرار داشت.
او ادامه داد: این آزمون در ۷ نوبت برگزار 
و فراگیران عاقه مند در حوزه گردشگری 
در رشته های راهنمایان گردشگری، مدیر 
فنی دفاتر خدمات مســافرتی شــرکت 

کرده اند.
او ادامه داد: هم چنین رشــته های مدیریت عمومی تاسیســات گردشــگری، مدیر فنی طرح 

تطبیق استاندارد و کارشناس ارزیاب طرح تطبیق استاندارد، در استان برگزار شده است.
مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی خراسان رضوی تصریح کرد: در راستای 
تکمیل فرآیند آموزشــی دوره های کوتاه مدت گردشگری و پس از تائید ستاد ملی مبارزه با 
کرونا آزمون جامع گردشگری کشور که مقرر بود در اسفند سال گذشته برگزار شود به صورت 

هم زمان در استان خراسان رضوی امروز جمعه ۲4 مرداد ماه برگزار شد.
مکرمی فر یادآور شــد: این آزمون بــا رعایت کامل پروتکل های بهداشــتی مصوب وزارت 
بهداشت و با رعایت فاصله گذاری لازم و پیش بینی تمهیدات مناسب برگزار شد و اقداماتی 
از قبیل تب ســنجی، ارائه ماسک برای فراگیران و الزام آن ها به استفاده از ماسک، دستکش 

و تکمیل فرم خوداظهار بیماری کرونا انجام شد.

در بازدید مشترک از محله تاریخی سراب و ارگ انجام شد:

لزوم بازپیرایی مناسب اماکن و محلات 
تاریخی و فرهنگی مشهد

بازدید مشــترک معاون گردشگری و زیارت ســازمان اجتماعی و فرهنگی شهرداری مشهد، 
مشــاور سازمان بازآفرینی فضاهای شــهری و مدیر دفتر تسهیلگری محله تاریخی جنت از 

محله تاریخی سراب و ارگ انجام شد.
 به گزارش صبح امروز به نقل از شــهرداری مشــهد در این بازدید ظرفیت ها چالش ها و 
فرصت های بافت تاریخی محله ســراب و ارگ بررســی شد و از تعدادی از اماکن و بناهای 
تاریخی محله ســراب از جمله حمام تاریخی زیرزمینی و آب انبار و خانه های تاریخی بازدید 

شد.
نرگس شــالچیان، معاون گردشگری و زیارت سازمان اجتماعی و فرهنگی شهرداری مشهد 
ضمن بررسی ظرفیت ها، چالش ها و فرصت های این محات، در خصوص ضرورت احیای 
بافت های تاریخی و کاربری بخشــی به اماکن تاریخــی گفتگو کرد و ضمن تاکید بر لزوم 
بازپیرایی و جداره ســازی مناسب اماکن و محات تاریخی و فرهنگی مشهد اظهار کرد: قبل 
از ســرمایه گذاری در بافت های تاریخی باید پیوســت های فرهنگی و اقتصادی آن بررسی 
شــود تا از هدررفت سرمایه و آسیب های بعد آن جلوگیری شود و به نتایج مثبت و اقدامات 

مؤثر ختم شود.
گفتنی اســت که در این بازدید جمعی از روســای ادارات و مدیران و کارشناســان سازمان 

اجتماعی و فرهنگی و سازمان بازآفرینی فضاهای شهری نیز حضور داشتند.

مراسم شکرانه خدمت و تقدیر از دست 
اندرکاران جشن های غدیر برگزار شد

طی مراسمی، شکرانه خدمت و تقدیر از 
دست اندرکاران جشن های غدیر برگزار 

شد.
به گــزارش صبح امروز طی مراســمی 
بــا حضــور آیت الله ســید احمــد علم 
الهــدی نماینده ولی فقیــه و امام جمعه 
مشهد،محمد رضا کائی شهردارو جمعی 
از مسئولان استانی جشن شکرانه خدمت 
در عید سعید غدیر در عرصه میدان شهدا 

برگزار شد.
در این مراسم از زحمات و خدمات هیئت های مردمی و دستگاه های فرهنگی برای بر پایی پر 

شکوه جشن های ایام دهه امامت و ولایت با وجود بیماری کرونا قدردانی شد.
گفتنی است، در پایان از شهرداری مشهد، نیروی انتظامی، سپاه امام رضا)ع( و سایر دستگاه 

های مشارکت کننده در برگزاری جشن های ده امامت و ولایت تقدیر شد.

جایگزینی دوچرخه، اسکوتر و موتور برقی به 
جای موتورهای بنزینی

مدیرعامل سازمان حمل و نقل و ترافیک 
شهرداری مشهد از مطالعه طرح اجرایی 
واگذاری و جایگزینی دوچرخه، اســکوتر 
و موتور برقی به جای موتورهای بنزینی 

خبر داد.
به گزارش صبح امــروز هادی عطارزاده 
طوسی با بیان این مطلب، اظهار کرد: در 
سال های اخیر بر طرف نمودن مشکات 
ترافیکــی یکی از دغدغه های مدیران و 

برنامه ریزان شهری بوده است.
وی افزود: همچنین با ازدیاد بیش از حد وســایل نقلیه و ترافیک سنگین در سطح شهر افراد 
زیادی خواهان روش بهتری برای رفت و آمد روزانه خود در مسافت های نه چندان طولانی 
هستند.مدیرعامل سازمان حمل و نقل و ترافیک شهرداری مشهد بیان کرد: در این پژوهش 
یافتن راهکارهای مناسب برای جایگزینی موتورسیکلت های برقی، دوچرخه برقی و اسکوتر 

و دوچرخه معمولی با موتور سیکلت های بنزینی جهت ارائه به شهروندان مورد نظر است.
عطارزاده طوســی تاکید کرد: این طرح توســط معاونت مطالعات، برنامه ریزی و بازرســی 
سازمان ترافیک و همکاری دانشگاه فردوسی مشهد در حال انجام بوده که زمان پیش بینی 

شده برای تهیه آن 6 ماه است.
وی تاکید کرد: امید داریم با اجرای چنین طرح ها و پروژه های در سطح شهر بتوانیم شاهد 

کاهش ترافیک و مشکات شهروندان باشیم.

خبر

مدیـر عامـل سـازمان عمران شـهرداری مشـهد گفـت: پـروژه احداث باند شـمالی 
و بهسـازی بانـد جنوبـی ۷5 متـری رضویـه حـد فاصـل میـدان ارونـد تا شـهرک 
رضویـه مراحـل پایانـی خـود را مـی گذرانـد و زودتر از موعـد تحویـل داده خواهد 

. شد
 بـه گـزارش صبـح امـروز امیر سـیاوش حجازی بـا بیان ایـن مطلب افـزود: برای 
ایـن پـروژه 3۹0 روز در نظـر گرفته شـده بـود و پایان روزشـمار آن 31 مـرداد ماه 
سـال جحاری اسـت، امـا با تاش هـای شـبانه روزی اکیپ های اجرایی سـازمان 
عمـران ایـن پـروژه پیش از ایـن تاریـخ و 5 روز زودتر، آمـاده بهره برداری اسـت.

بـه  شـمالی  بانـد  احـداث  شـامل  کـه  پـروژه  ایـن  کـرد:  بیـان  وی 
مسـیر  آمـد  و  رفـت  کـه  اسـت  بـوده  کیلومتـر  سـه  از  بیـش  میـزان  بـه  جنوبـی  بانـد  بهسـازی  و  کیلومتـر   ۹ طـول 
ایجـاد  میامـی  و  رضویـه  شـهرک  بـرای  مناسـبی  دسترسـی  و  کنـد  مـی  تسـهیل  را  مشـهد  بـه  سـرخس   ترانزیتـی 

خواهد کرد.

مشــاور شــهردار و مدیرکل روابط عمومی و اموربین الملل شهرداری مشهد گفت: 
استعفاء معاون شــهردار و رئیس سازمان اجتماعی و فرهنگی شیطنت خبری است 

و صحت ندارد.
 به گزارش صبح امروز به نقل از پایگاه اطاع رسانی شهرداری مشهد امیر اقتناعی 
با اشــاره به انتشــاراخباری مبنی براستعفاء »محمدمحســن مصحفی« در فضای 
مجــازی با تکذیب این شــایعه گفت: درحالی که مدیریت شــهری با تمام توان و 
هماهنگی بخش های مختلف به دنبال خدمت رســانی بیشتر به زائران و مجاوران 
حضرت رضا)ع( است برخی با شیطنت و بد اخاقی به دنبال ایجاد حاشیه و اختال 

درخدمت رسانی به مردم هستند.
وی افزود: هرچند که این شایعه ها خللی در هماهنگی و اراده مدیریت شهری در خدمت رسانی بیشتر به مردم ایجاد نخواهد 
کرد اما درصورت ادامه این روند، پیگیری از طریق مراجع قانونی را حق مدیریت شــهری دانسته و در این راستا هر زمان که 

صاح دانسته شود، اقدام خواهد شد.

استعفاء معاون شهردار و رئیس سازمان اجتماعی و فرهنگی صحت ندارد اتمام پروژه 75 متری رضویه، پنج روز زودتر از موعد

برنامه ریزی برای اتصال شهرک شید رجائی به حرم، میدان شهدا و خواج ربیع:

خط 4 قطار شهری مشهد در راه است
 ســاخت مترو یــا قطار 

اد
نژ

ی 
عل

ی 
عل

مد
مح

گار
برن
خ

شهری هم مانند ورود 
دیگر تکنولوژی ها با 
تاخیــر و بــا چالش 
هایی همراه بوده است، 
تــا جایی کــه آیت الله 
هاشمی رفسنجانی برای 
افکاری  اقنــاع  یا  تبلیغ 
عمومــی برای ســاخت 
همان  یا  شــهری  قطار 
مترو در خطبه های نماز 
جمعه تهران این وسیله نقلیه را تشریح کرد 
و از مزایای آن گفــت، و این گونه بود که 
شهر تهران هم به واسطه اهمیت، جمعیت و 
پراکندگی این وســیله نقلیه ارزان و بدون 
آلودگــی را در دســتور کار قــرار داده و به 
سرعت توســعه داد، البته مشهد که همیشه 
بعد از پایتخــت در همه امور جایگاه دوم را 
داشته است از زمان شورای اسامی شهر در 
دوره اول ساخت مترو یا همان قطار شهری 
را در دستور کار قرار داد و در دوره های بعد 

نیز تداوم یافت.
اکنون با تاش شــورای اســامی شهر و 
شهرداری ها در دوره های مختلف دو خط 
فعال و یک خط در حال احداث دارد و خط 

4 قطار شــهری نیزبرنامه ریزی ها در حال 
انجام اســت تا چهارمین خط قطارشــهری 

مشهد نیز وارد مرحله جدیدی شود.
خط 4 کجاست؟

خــط 4 قطار شــهری مشــهد بــه طول 
1۷٫5کیلومتر بلوار حُر را به خواجه ربیع )از 
شرق به شــمال و برعکس( متصل می کند. 
این خــط از خواجه ربیع آغــاز و با عبور از 
میدان شــهدا با امتداد به سمت حرم مطهر 
از ضلع شــمالی حرم عبور کــرده و از بلوار 
مصلی به ســمت شهرک شــهید رجایی و 
جاده ســرخس و بلوار حُــر در امتداد میدان 
شهید عباســپور طی مسیر خواهد کرد. این 
خط پس از احــداث و بهره برداری با  عبور 
از نزدیکی حرم مطهر بهترین دسترســی به 
حرم مطهر را برای زائران و مجاوران فراهم 

خواهد آورد.
کارگاه شفت ورودی تونل خط 4 در حال 

تجهیز است
رئیــس کمیســیون عمــران، حمل ونقل و 
ترافیک شــورای شــهر مشــهد در حاشیه 
اولین جلســه از کارگروه ویژه بررسی خط 
4 قطارشــهری که در محل کارگاه شــفت 
ورودی تونــل این خط برگزار شــد، گفت: 
کارگاه شــفت ورودی تونل خط 4 در حال 

تجهیز است و از ابتدای دی ماه نیز براساس 
وعده داده شــده، دســتگاه تی بی ام فعال و 

عملیات حفاری انجام می شود.
 مجتبــی بهارونــد اظهارکرد: ســال ۹8 با 
مصوبه شــورای شــهر مشــهد، شهرداری 
مکلف شــد عملیات اجرایــی احداث خط 
4 قطارشــهری را آغاز کند؛ پــروژه ای که 
انتهای خواجه ربیع را به شهرک شهید باهنر 
متصــل خواهد کرد.وی با بیان اینکه خط 3 
قطارشهری مشــهد دو منطقه کم برخوردار 
شــهر را پوشــش می دهد و موجب تسهیل 
دسترسی ساکنان این مناطق می شود، گفت: 
کارگاه شــفت ورودی تونل خط 4 در حال 
تجهیز است و از ابتدای دی ماه نیز براساس 
وعده داده شــده، دســتگاه تی بی ام فعال و 

عملیات حفاری انجام می شود.
رئیــس کمیســیون عمــران، حمل ونقل و 
ترافیک شورای شهر مشهد عملیات حفاری 
خط 3 نیز فعال بوده و پس از مراســمی که 
چندی قبل برای ورود دستگاه حفار به پایانه 
مســافربری برگزار شد، تاکنون 360 متر به 
ابوذر پیش رفت داشته است،  سمت شهرک 
افزود: در جبهه دیگر نیز دســتگاه تی بی ام 
درحال حفاری به ســمت امیریــه بوده که 
امیدواریــم تا پایان ســال جــاری عملیات 

حفاری خط 3 نیز کامل شود.
 از تاکیدات و دغدغه های شورا، شروع و 

اتمام به موقع و باکیفیت پروژه هاست
رئیس کمیســیون برنامه و بودجه شــورای 
شــهر مشــهد گفت: یکــی از تاکیدات و 
دغدغه های شــورا، شروع و اتمام به موقع و 
باکیفیت پروژه هاست چراکه تاخیر در اجرای 
پروژه، هزینه های بســیاری را به شــهر و 

شهروندان تحمیل می کند.
بتــول گندمی در حاشــیه اولین جلســه از 
کارگروه ویژه بررســی خط 4 قطارشــهری 
که در محل کارگاه شفت ورودی تونل این 
خط برگزار شــد، با بیان اینکه بازدید امروز 
به منظور پیگیری و ارزیابی میزان پیشرفت 
پروژه بود، اظهار کرد: در مصوبه و تصمیمات 
بعدی مقرر شده بود که کارگروهی به منظور 
کنترل زمان بنــدی و نظارت بــر عملکرد 
تشکیل شــده که اولین جلسه این کارگروه، 

امروز در محل پروژه برگزار شد.
وی در ادامــه صحبت های خود گفت: طبق 
گزارش های ارائه شــده، پروژه نســبت به 
برنامه زمانبندی ارائه شده به شورای شهر، 
عقب  است چراکه قرار بوده اجرای شفت تا 
اول مهرماه به پایان برسد و عملیات اجرای 

تونل خط 4 را داشته باشیم.

وی با بیــان اینکــه پیمانکار پــروژه هم 
دغدغه هایی را در ایــن بازدید مطرح کرد، 
افزود: مجموعه مدیریت شهری و شهرداری 
باید با جدیت پیگیر پیشرفت پروژه براساس 
برنامه زمان بندی باشــد؛ یکی از تاکیدات و 
دغدغه های شــورا، شروع و اتمام به موقع و 
باکیفیت پروژه هاست چراکه تاخیر در اجرای 
پروژه، هزینه های بســیاری را به شــهر و 

شهروندان تحمیل می کند.
رئیس کمیســیون برنامه و بودجه شــورای 
شهر مشهد خاطرنشان کرد: تاخیر در پروژه 
با توجه به افزایش هزینه های تمام شــده ، 

هیچ توجیهی ندارد.
گندمــی با بیان اینکه ظــرف 10 روز آینده 
جلســه دوم کارگروه نیز برگزار خواهد شد، 
گفت: در این جلسه پیگیری های شهرداری 
و گزارش پیمانکار ارائه خواهد شد؛ پیمانکار 
قــدرت کافی بــرای جبــران عقب ماندگی 
ســه ماهــه را دارد و مدیریت شــهری نیز 
حمایت هــای لازم را انجــام خواهد داد تا 
پروژه براساس برنامه زمان بندی پیش برود.

وی در پایان گفت: در مصوبه شــورا ، هزار 
و ۹0 میلیاردتومان بــرای اجرای تونل و 3 
شفت خط 4 مترو پیش بینی و مصوب شده 

است. 

مدیرعامل ســازمان فاوا شــهرداری مشــهد از به کارگیری »ســامانه اجرای احکام«، با هدف پایش روند 
پرونده های کمیسیون ماده 100 شهرداری مشهد خبر داد.

به گزارش صبح امروز،  محمدجواد رجائیان با اعام این خبر گفت: پس از بررســی موارد تخلف ملکی در 
کمیسیون ماده 100 شهرداری، آرای لازم به اقتضای هر پرونده صادر می گردد که در این مرحله بهره گیری 
از ســامانه اجرای احکام ســبب شده است روند اباغ حکم و رسیدگی به آن تسریع شود و امکان بروز خطا 

و تخلف در این مسیر کاهش یابد.
مدیرعامل ســازمان فناوری اطاعات و ارتباطات شــهرداری مشــهد افزود: در گذشته پس از صدور آرای 
مربوط به تخلفات ملکی و ساختمانی در شهرداری، به علت روند سنتی پیگیری امور، روند اباغ و رسیدگی 
بــه آرای صــادره با کندی مواجه بود و در بســیاری از موارد بهویژه موارد منتهی بــه رأی »قلع«، پرونده 

مسکوت و ناتمام می ماند.
وی با اشــاره روند جدید در ســامانه اجرای احکام گفت: در این سامانه پس از صدور رأی اعم از آرای قرار، 
جریمه و یا قلع، حکم صادره در سیســتم ثبت می گردد و با همکاری شرکت پست، ظرف مدت ۷۲ ساعت 

به فرد خاطی اباغ می گردد.
رجائیان با تأکید بر کارایی این روش در تسریع روند پرونده ها افزود: در سیستم سنتی، آرا در زمان مؤثر اباغ 
نمی شد که این امر بی نتیجه ماندن رسیدگی به پرونده را سبب می شد. اما با استفاده از سامانه احرای احکام، 
ظرفیت های شرکت پست نیز در این راستا به کار گرفته شد؛ به گونه ای که با تعریف و ایجاد دسترسی برای 
کاربر شــرکت پست، فرایند اباغ حکم مطابق زمان بندی تعیین شده پیش می رود و نتیجه آن حداکثر تا ۲ 

روز بعد در سیستم بارگذاری می شود.
وی در خصوص کارکرد این ســامانه تصریح کرد: با اباغ حکم و اســکن و بارگذاری آن در سامانه، روند 
مربوطه با ســرعت بیشتری طی می شــود و رفت و آمدها و مکاتبات کمتری نیز برای گردش اداری لازم 
صورت می گیرد که نهایتا بهره وری بیشــتر سیستم را به دنبال خواهد داشت. از ابتدای سال جاری تا کنون 

۲5 هزار حکم از این طریق اباغ و روند رسیدگی به آن دنبال شده است.
مدیرعامل ســازمان فناوری اطاعات و ارتباطات شــهرداری مشهد خاطرنشــان کرد: در شش ماه اخیر با 
همکاری شــرکت پست، کارایی سامانه اجرای احکام ارتقا پیدا کرده و بسترهای لازم برای بهبود و نظارت 

بر فرایندهای این حوزه به وجود آمده است.

معاون عمران، حمل و نقل و ترافیک شــهرداری مشــهد گفت: پروژه کارخانه نوآوری مدتی با تاخیر هایی 
مواجه شــده بود و مقرر شــد ظرف ۲4 ســاعت آینده، همکاران ما در حوزه معاونت عمران، حمل و نقل و 
ترافیک شهرداری مشهد، نسبت به بازنگری در برنامه زمانبدی جهت اتمام کار و هماهنگی با مشاور جهت 
ســبک سازی باقیمانده کار با حفظ کیفیت، نشســت هایی برگزار شود و آخرین برنامه زمانبندی منتهی به 

اتمام کار اعام شود.
به گزارش صبح امروز، شــهردار مشــهد به همراه معاون عمران، حمل و نقل و ترافیک شهرداری مشهد و 

سرپرست معاونت برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی شهرداری مشهد از کارخانه نوآوری بازدید کردند.
خلیل الله کاظمی، معاون عمران، حمل و نقل و ترافیک شــهرداری مشهد در حاشیه این بازدید اظهار کرد: 
امروز خدمت شهردار و همکاران حوزه معاونت برنامه ریزی و توسعه سرمایه انسانی و عمران، حمل و نقل 
و ترافیک شــهرداری مشــهد بوده ایم تا در خصوص موضوعات باقی مانده کارخانه نوآوری بحث و تبادل 

نظری صورت بگیرد.
وی افزود: این پروژه مدتی با تاخیر هایی مواجه شــده بود و بر اساس نتیجه این جلسه مقرر شد ظرف ۲4 
تا 48 ساعت آینده، همکاران ما در حوزه معاونت عمران، حمل و نقل و ترافیک شهرداری مشهد، نسبت به 
بازنگری در برنامه زمانبدی جهت اتمام کار و هماهنگی با مشاور جهت سبک سازی باقیمانده کار با حفظ 

کیفیت، نشست هایی برگزار شود و آخرین برنامه زمانبندی منتهی به اتمام کار اعام شود.
معاون عمران، حمل و نقل و ترافیک شهرداری مشهد بیان کرد: همچنین قرار است دو روز شمار در محل 
پروژه نصب شــود تا شــهروندان و کســانی که به نوعی مخاطب این پروژه هستند، در جریان مدت زمان 

پرژه قرار بگیرند.
کاظمی خاطرنشان کرد: عاوه بر این مقرر شد پیمانکار پروژه نیز برنامه ریزی انجام دهد و با فعال کردن 

سه شیفت کاری، پروژه را در زمان مشخص شده به اتمام برساند.
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رسول پناه:

دندانپزشک وزیر نیستم
سرپرست باشگاه پرسپولیس گفت: مدیران قبلی 
پرسپولیس باید پاسخگوی مطالبات برانکو باشند 
زیرا آنها در زمان مناســب یک دلار هم به وی 

ندادند.
به گــزارش فارس، مهدی رســول پناه درباره 
آخرین وضعیت باشگاه پرســپولیس در برنامه 
ورزش و مردم اظهار داشــت: من 15 روز قبل 
از سال ۹۹ به پرسپولیس آمدم و از همان زمان 
مشــکات خیلی زیاد بود. بحــث بدهی های 
خارجی و داخلی، طلب بازیکنان و شرکت های 
هواپیمایــی جمع شــده و  وضعیت بحرانی در 
پرسپولیس حاکم شده بود. در آن زمان با هیات 
مدیره تقسیم بندی کار کردیم. از شانس بد ما 
یازده پرونده خارجی داشتیم که در آستانه اجرایی 

و عملیاتی شدن بود.
  زمانی که باید به برانکو پولش را می دانند 

یک دلار هم ندادند
وی افزود: من به مســئول حقوقی و بین الملل 
باشگاه گفتم هر پرونده ســریع پیگیری شود.
برانکو یکــی از مربیان زحمتکش مــا بود اما 
متاسفانه زمانی که باید حق و حقوق وی را می 
دادند یک دلار هم ندادنــد. مدیران وقت باید 
در این زمینه جــواب بدهند اما به نظر من می 
توانســتند پول برانکو را در مدیریت های قبلی 

بدهند. 
سرپرست باشگاه پرسپولیس تصریح کرد: پس 
از اعام حکم فیفا  با پرداخت مبلغی، درخواست 
گراندز رای کردیم. برانکو ابتدا درخواســت یک 
میلیون و 600 هزار یورو درخواســت کرده بود 
و مــا این رای را هم داریم اما فیفا در رای اولیه 
یک و میلیون و 50 هزار یورو را تایید کرد. طبق 
حکم این حکم باید به زلاتکو 16۲ هزار یورو، 
ایگور ۲05 هزار یــورو و مارکو هم حدود 114 

هزار یورو پرداخت می کردیم.
باید ۱6۰ تا 2۰۰ هزار دلار برای هزینه 

دادرسی مجدد پرداخت می کردیم و 
سپس حکم برانکو تایید شود

رســول پناه ادامه داد: پس از صدور این رای به 
ما گفتند می توانید در زمان مشخص به دادگاه 
cas اعتراض کنید اما می دانستیم باید هزینه 
ای حــدود 160 هزار تــا  ۲00 هزار دلار برای 
اعاده دادرسی پرداخت کنیم و در نهایت حق و 
حقوق برانکو هم تایید می شد. به همین دلیل 
هزینه دیگری ندادیم. حتی برای دادرسی مجدد 
یک هزینه 4 هزار یورویی ابتدایی هم پرداخت 

شد اما ما نیاز به خریدن زمان داشتیم.
به برانکو ظلم شد 

وی افــزود: بهترین کار را انجــام دادیم و اگر 
زمان نمی خریدیم با محرومیت های شدیدتری 
مواجه می شدیم. مصاحبه ای هم نکردیم زیرا 
طرف مقابل رصد می کــرد. جدا از اعام رای 
یک میلیون و 50 هزار یورو باید 5 درصد ســود 
ســالانه هم پرداخت می کردیــم. برانکو حق 
داشــت زیرا با وی برخورد مناسبی نشده و به 
برانکو ظلم شده بود. در نهایت تصمیم گرفتیم 

پول وی را پرداخت کنیم.
پول بیرانوند یک روز قبل از اتمام فرصت 

ما برای پرداخت برانکو تسویه شد
رســول پناه تصریح کرد: از فیفات و محل 
انتقال بیرانوند به آنتورپ مطالباتی داشــتیم 
که قرار شد پول برانکو را از این محل بدهیم. 
قرار بود قســط اول پول بیرانوند ۲5 اسفند 
به ایران بیاید و یازده تیر هم قســط بعدی 
اش به ما برسد اما با توجه به شیوع ویروس 
کروما انتقال این پول به تاخیر افتاد. یک روز 
قبل از تاریخ 6 آگوســت که آخرین مهلت 
ما برای پرداخت طلب برانکو و دستیارانش 
بود، حق انتقال بیرانوند به حســاب باشگاه 
نشســت.وی افزود: بافاصلــه این پول را 
تبدیل کرده و طلب زلاتکو و ایگور را هم از 
محل مطالبات خود در فیفا دادیم. پول سرتن 
چوک، گابریل و نیلسون را هم قبا پرداخت 
کرده بودیم و از پول باقی مانده مان در این 
محل می توانستیم تنها پول ایگور و زلاتکو 
را بدهیم. ۲05 هزار یورو برای ایگور و 16۲ 
هزار یورو برای زلاتکو را درخواست کردیم 
از این محل بدهند. البته دیگر نمی توانستیم 
از مطالبات مان در فیفا پنج درصد ســود دو 
مربی را بدهیم و این پول را از درآمد انتقال 

بیرانوند دادیم. 

فیفا برای طلب سرتن چوک هزار دلار به 
پرسپولیس بازگرداند

سرپرســت باشــگاه پرســپولیس خاطرنشان 
کــرد: حدود 330 هزار یورو به حســاب برانکو 
و 1۲0۷۹8 یــورو به حســاب مارکو در عمان 
پرداخت کردیم. مطالبــات ایگور و زلاتکو هم 
در فیفا پرداخت شده است که این موضوع هم 
پذیرفته شــد. ما پول گابریل را از همین طریق 
دادیم و مطالبات 11 هزار دلاری سرتن چوک 
هم از این محل تســویه شدکه البته فیفا گفت 
هزار دلار اضافه است و 10 هزار دلار به چوک 

داد.  
ایگور و زلاتکو باید فرمی را پرکنند تا فیفا 

به آنها پول بدهد
رسول پناه درباره اینکه ایگور پانادیچ اعام کرده 
فیفا نامه ای برای پرداخت مطالبات به وی نداده 
است، توضیح داد:اینجا سوء تفاهمی پیش آمده 
اســت. روند پرداخت به این شکل است که ما 
باید درخواست خود را به کمیته انضباطی ارسال 
کنیم تا از محل مطالبات پرســپولیس پرداخت 
شــود. مشــروط به اینکه یک فرمی را باشگاه 
پرسپولیس، فدراسیون فوتبال، ایگور یا زلاتکو 
باید پر کنند تا سریع این انتقال صورت بگیرد.  
ما و فدراســیون فرم را پر کرده ایم اما تاکنون 

مربیان کروات فرم را پر نکرده اند.
 برانکو به یک شرط قبول کرد حساب 

عمان خود را بدهد
رســول پناه درباره اینکه آیا پرســپولیس نمی 
توانست پول برانکو را به حساب وی در کرواسی 
واریز کند، گفت: برانکو حســاب عمانش را به 
مــا معرفی کرد و ما نمی توانســتیم پولی را در 
کرواســی بدهیم. تازه می فهمیم که تحریم ها 
چقدر تأثیرگذار است. برانکو به شرطی پذیرفت 
پولش به حســاب ریالی اش در عمان پرداخت 
شود که ما کارمزد تبدیل یورو به ریال عمان را 
پرداخت کنیم. برای نشان دادن حسن نیت مان 

این کار را هم انجام دادیم.  
۳۳۰ هزار دلار پول برانکو را از طریق ۱7 

عابربانک عمان به وی پرداخت کردیم
وی ادامه داد: با توجه به تحریم ها امکان داشت 
پول بلوکه شود و به همین دلیل تصمیم گرفتیم 
به برانکو در عمان پول بدهیم. از طرفی برای ما 
حاشیه سازی کرده و می گفتند دروغ می گوییم. 
شانس ما زمانی که می خواستیم پول برانکو را 
بدهیم، بانک های عمان 1۲ تا 14 روز به دلیل 
عید قربان تعطیل بود. کارگزاری که قرار بود به 
این مربی پول بدهــد پول را در 1۷ حواله و در 
عابربانک های عمان داد. همه این ها نشان می 

دهد ما حسن نیت داشتیم.
کلا 6۰ هزار یورو جریمه شده ایم و ۱27 

هزار دلار صحت ندارد
سرپرســت باشــگاه پرســپولیس درباره دلیل 
محکوم شدن این باشگاه به پرداخت 1۲۷ هزار 
دلار دیگر اظهار داشــت: بعضی ها به اشتباه یا 
به عمد می گویند پرسپولیس 115 هزار فرانک 
سوئیس محکوم شــده است. طبق نامه ای که 
فیفا داده است،  باشگاه 15 هزار فرانک سوئیس 
بــرای ایگور و زلاتکو و 30 هــزار یورو هم به 
عنوان جریمه باید بپردازد  که این جریمه باید در 
مهلت 30 روزه پرداخت شود. اگر ایگور و زلاتکو 
هم مانند مارکو فــرم را پر می کردند، این 15 

هزار یورو هم به ما تعلق نمی گرفت. 
مشکل فیفا است که پول زلاتکو و ایگور 

تسویه نشد
رســول پناه تصریح کرد: ایگــور و زلاتکو برای 
دریافــت پول نیاز به زمان یکــی دو ماهه دارند 
اما این مشــکل ما نیست بلکه مشکل فیفا است 
کــه پذیرفته ما می خواهیم پــول این مربیان را 
بدهیم. اکنون از فدراســیون جهانی خواسته ایم 
مانند نیلسون، چوک و گابریل پول آنها را هم از 
مطالبات مان در فیفا بدهد. نامه رسمی هم زدیم و 
اگر فرم ها را پر کنند، پول به حساب شان می آید.
برای نگران نشدن هواداران اطاله دادرسی 

نکردیم
وی ادامــه داد: در نهایت اگر فیفا نپذیرد بازهم 
متضرر نمی شــویم بلکه فیفا پول را در محل 
مطالبــات ما نگه مــی دارد و در پرونده بعدی 
که برای بودیمیر یا کالدرون اســت، طلب آنها 
را پرداخت می کند. هواداران ما خیلی حســاس 
هستند و می توانســتیم اطاله دادرسی کنیم تا 

پول دو سه ماه دیگر پرداخت شود اما هواداران 
هر روز می گفتند پول برانکو چه شــد. تا یک 
ماه دیگر قطعا این بدهی پرداخت می شود زیرا 
منابع را ایجاد کرده ایم. در کنار کارگزار دو سه 

منبع دیگر داریم و جای نگرانی نیست.
کارگزار را برای اصلاح قرارداد تحت فشار 

گذاشتیم
سرپرست باشگاه پرسپولیس درباره ابهام های 
مربوط بــه کارگزار این باشــگاه گفت: قرارداد 
ابتدایی ما با آتیه داده پــرداز 8 آبان ۹8 امضاء 
شــد که ایرادهایی داشت. بعد از سرپرستی من 
در باشگاه، هیئت مدیره تصمیم گرفت کارگزار 
را تحت فشــار قــرار بدهیــم و در زمان بندی 
مشخصی برای پرداخت ها صورت بگیرد زیرا در 
قرارداد ابتدایی برای پرداخت ها جدول زمانبندی 

در نظر نگرفته بودند.
شرایط الحاقیه قرارداد با کارگزار از گرفتن 

چک هم معتبرتر است
وی ادامه داد: برای همین قرارداد را فسخ کردیم 
تا شرایط مذاکره پیش بیاید. شرکت کارگزار هم 
طبق الحاقیه ای شرایط را پذیرفت و قرار شد در 
تاریخ های مشخصی پرداخت ها صورت بگیرد. 
ایرادهای زیادی به الحاقیه گرفتند و گفتند چرا 
چک و تضمین نگرفتید اما شــرایط الحاقیه از 
چک هم برای معتبرتر بود. کارشناسان حقوقی 
این الحاقیه را مطالعــه کرده و ما هم تا زمانی 
که کارگزار پولی نداده بود نمی توانستیم از این 
شرکت دفاع کنیم اما مهم بود که آنها به تعهد 
خــود عمل کرده و تا پایان خــرداد 30 میلیارد 

پرداخت کرد.
کارگزار تاکنون 45 میلیارد پرداخت کرده 

است
سرپرســت باشــگاه پرســپولیس افزود: حتی 
استقراضی که در دوره مدیریت قبلی انجام شده 
بود جــزء درآمد خود از کارگزار آوردیم. یعنی تا 
الان 45 میلیارد پرداخت شــده اســت که باید 
تشکر کنیم. یکی از شــروط قرارداد این است 
اگر کارگزار به یکــی از تعهداتش عمل نکند، 
می توانیم از قرارداد یکطرفه خارج شویم. الان 
این شــرکت به تعهداتش عمــل کرده و برای 

پرداخت طلب برانکو هم به ما کمک می کند.
اگر با شرکت دیگری قرارداد می بستیم 

کارگزار فعلی شکایت می کرد
رسول پناه تصریح کرد: حضور مردم در ورزشگاه 
برای ما فرصت درآمدزایی ایجاد می کند اما به 
دلیــل کرونا چنین اقدامی صورت نگرفت اما با 
این وجود کارگزار وســط آمد و به تعهدات خود 
عمل کرد. اینکه می گویند شرکت دیگری هم 
در مزایده شــرایط بهتری داشته درست نیست 
و مــن این موضوع را تکذیب می کنم. بهترین 
اقدام را کردیم و اگر با شــرکت دیگری قرارداد 
می بســتیم همین کارگزار فعلی از پرسپولیس 

شکایت می کرد.
گول چهار تا چک را نخوردیم

وی افــزود: ما قرارداد را اصــاح کردیم و اگر 
کارگزار شکایت می کرد خیلی ها که الان انتقاد 
می کنند، می گفتند این مدیریت پرونده ای بدتر 
از پرونده برانکو به جا گذاشت. با اصاح قرارداد 
منابع را ایجاد کردیم و گول چهار تا چک را هم 
نخوردیم. از این چک ها خیلی در باشــگاه زیاد 

است و حدود 30 میلیارد چک  به ما داده اند.
پرچمدار پاسخگویی هستم و تمام مدیران 

فعلی و قبلی باشگاه باید درباره گزارش 
های مالی شفاف سازی کنند

سرپرست باشگاه پرســپولیس درباره بازداشت 
یکی از معاونان این باشــگاه توضیح داد: از روز 
اولی که به پرســپولیس آمــدم بحث مبارزه با 
فســاد را پیش گرفتم و گفتم تمام مدیران ما و 
حتی مدیرات قبلی باید درباره عملکردشــان به 
مردم پاسخگو باشند. شفاف سازی به سود کار 
است. حتی گزارشــی از تخلفات را به سازمان 
بازرسی کل کشور اعام کردیم تا حق و حقوق 

پرسپولیس احیا شود.
رسول پناه افزود: من این وسط پرچمدار بودم و 
خودم اولین نفر پاسخگو هستم. هیچ ابایی هم 
نداریم و هرکســی هم نمی خواهد می تواند با 
پرسپولیس همکاری نکند که خوشبختانه همه 
مدیران باشگاه پاسخگو هستند. مردم حق دارند 
مخصوصا دبــاره گزارش های مالی ما بدانند و 
باید شفاف باشــیم. چند روز قبل هیات مدیره 

گزارش مالی به من داد که آن را در اختیار رسانه 
ها می گذارم تا شفافیت مالی باشگاه پرسپولیس 

مشخص شود. 
* مدیران قبلی باید در مورد استوکس 

توضیح دهند
رســول پناه دربــاره آخرین وضعیــت پرونده 
آنتونی اســتوکس از باشــگاه پرسپولیس اظهار 
داشــت: ما علیه این بازیکن شــکایت رسمی 
کردیــم و منتظر رأی فیفا هســتیم با توجه به 
بندهای قرارداد امیدوار هم هستیم، استوکس و 
تیمش حرفه ای هستند اما مدیران قبلی باشگاه 

باید درباره این بازیکن توضیح بدهند.
  کار ما هنوز به چیپس و پفک

 نرسیده است!
وی درباره اینکه آیا پرسپولیس هم مانند باشگاه 
استقال با یک شرکت به توافق رسیده تا پفک 
و چیپس به نام این باشگاه عرضه شود گفت: خدا 
را شــکر می کنم کار ما هنوز به چیپس و پفک 
نرسیده اســت )با خنده (من شوخی می کنم اما 
اصالت محصولات این شرکت قرمزرنگ است 
به مدیرعامل این شرکت هم چنین موضوعی را 
گفتیم و دیگر نیازی نیســت تغییر رنگی داشته 
باشیم .صحبت هایی انجام شــده و امیدواریم 
در نهایت قرارداد ما با شرکت مینو برای بحث 

اسپانسری نهایی شود.
 تاکنون 75 درصد از دستمزد بازیکنان در 

فصل جاری را داده ایم
سرپرست باشگاه پرســپولیس درباره وضعیت 
تمدید قرارداد بازیکنان داخلی این تیم توضیح 
داد:  ما نمی خواســتیم تمرکز پرسپولیس به هم 
بخورد. بازیکنان ما نفرات بزرگی هســتند که 
در ســطح کشــور حرف اول را می زنند کسب 
4 قهرمانی پیاپی نشــان دهنده کار بزرگ آنها 
اســت. این نفرات هزینه دارند و باشگاه باید به 
تعهداتش جامه عمل بپوشاند. تا کنون ۷5 درصد 
از دستمزد بازیکنان برای فصل جدید را پرداخت 
کرده ایم البته از فصل گذشته مطالباتی داریم که 

آنها را هم تسویه کرده ایم.
 فقط پاداش قهرمانی مانده است

وی افزود: درباره پاداش ها هم باید بگویم فقط 
پاداش قهرمانی مانده و باقیمانده مطالبات را در 
پایان فصل پرداخت می کنیم. درصد پاداش در 
قرارداد هر بازیکن متفاوت اســت که در زمان 

مناسب نسبت به آن اطاع  رسانی می کنیم.
 به زودی با رسن قرارداد امضا می کنیم

رسول پناه درباره آخرین وضعیت تمدید قرارداد 
بشــار رسن گفت: وی از بازیکن های محجوب 
و با غیرت ما است. متأسفانه در دوران مدیران 
قبلی نسبت به وی بدعهدی  و بداخاقی هایی 
شده که از این موضوع ناراحت بود. از مطالبات 
این فصل بشــار بیش از ۹0 درصد را پرداخت 
کرده ایم به زودی هم با وی قرارداد می بندیم و 

مشکلی هم وجود ندارد.
با بند قرارداد بازیکنان مخالفم اما کاری 

نمی توانیم انجام دهیم
وی درباره مشکات باشگاه برای تمدید قرارداد 
بازیکنان با توجه به افزایش قیمت دلار عنوان 
کرد: ما اصل را روی این موضوع گذاشته ایم که 
شــاکله اصلی تیم را حفظ کنیم به جزء علیپور، 
بشــار و یکی دو نفر دیگر سایر بازیکنان با ما 
قــرارداد دارند و با توجه بــه عمل کردن ما به 
تعهداتمــان آنها هم باید تعهداتشــان را عمل 
کنند. بندهایی در قــرارداد بازیکنان وجود دارد 
که این بحث برای دوره مدیران قبلی اســت و 
من مخالف آن بودم اما کاری نمی توانیم انجام 

بدهیم.
 دندانپزشک وزیر نیستم 

سرپرست باشگاه پرسپولیس درباره اینکه آیا در 
زمان کرونا هم کار دندانپزشکی انجام می دهد 
گفت: همه بازارها اکنون کساد است )با خنده( اما 
من باید بگویم اصا کار طبابت نمی کنم و مطب 
هم ندارم بلکه کارشــناس رسمی دادگستری و 
قوه قضائیه هستم و اصا دندانپزشک وزیر هم 
نیستم. ارتباط من با مرحوم جعفرکاشانی از زمان 
باشــگاه شاهین بوده و باید از کاشانی و مرحوم 

هادی نوروزی هم یاد کنیم.
 دو سال پیش که پنجره نقل و انتقالاتی 
پرسپولیس بسته شد دلیل آن مشخص 

نشد
رسول پناه افزود: نمی دانم این حرف و حدیث ها 

از کجا مطرح می شود که من دندانپزشک بودم. 
این بحث هم مانند جریمه 1۲۷ دلاری اســت 
که مطرح کردند. حدود ســه هفته پیش گفتند 
ســه پنجره نقل و انتقالاتی پرسپولیس محروم 
شــده و جار و جنجال زیادی راه افتاد در حالی 
که اصا چنین چیزی نبود اگر بحثی هم باشد 
ابتدا به ما و فدراســیون فوتبــال که با فیفا در 
ارتباط هستیم اعام می شود. متأسفانه برخی ها 
دنبال منافع شخصی هستند دو سال پیش هم 
که پنجره نقل و انتقالاتی ما بسته شد دلیل آن 

مشخص نشد.

* برخی با محرومیت و فشار روی پرسپولیس 
دنبال منافع شخصی هستند

وی افزود:  اکنــون هم عده ای مدام ما را متهم 
به شــفاف نبودن می کنند و خیلی حرف ها زده 
می شود که از اساس کذب است.باور نمی کنید 
برخی ها با محرومیت و فشــار روی پرسپولیس 
دنبال منافع شخصی هستند. جلوی این کار را 
گرفتیم. شــاید برخی سایت ها و رسانه خارج از 
کشور همدست شوند و هجمه ای علیه ما درست 
کنند که هیچکدام صحــت ندارد و منفی بافی 
اســت. از روز اول هر اتفاقی افتاد به هواداران 

اعام کردیم.
 چاله هایی داریم که باید آنها را پر کنیم

وی خاطرنشــان کرد: مدام باشــگاه را تهدید 
می کردند که کسر امتیاز می شود اما خدا را شکر 
به کارمان ادامه دادیم، قهرمان شدیم، پاداش ها 
و حقوق بازیکنان را دادیــم و الحمدلله موفق 
هم هســتیم. چاله هایی داریم اما برای  از بین 
رفتن این چاله ها باید منابع پایدار و ساختار ایجاد 
کنیم. ما با ایجاد منابع چاله چوله ها را تا حدی پر 
کردیم، پرسپولیس نیاز به ایجاد چارت و ساختار 

برای رفع ریشه ای مشکات دارد.
 حق پرسپولیس را در ماجرای ورزشگاه 

درفشی فر گرفتیم
رســول پناه درباره معرفی شــدن دو باشــگاه 
درفشی فر و شــهدای گمنام به عنوان اماک 
باشگاه پرســپولیس گفت: ورزشگاه درفشی فر 
ســال 4۷ به وزارت ورزش واگذار شده بود اما 
ســال 64 مشخص شــد معارض دارد و حتی 
عده ای ســعی در تصرف آن داشتند. روزی که 
من به پرسپولیس آمدم واسطه ای به من گفت 
اگر درفشــی فر را می خواهید متری ۲0 میلیون 
تومان به پرسپولیس می فروشیم. گفتم یعنی چه 
زیرا ورزشــگاه مال پرسپولیس است. اما دیدیم 
شاکیان وســط آمدند و مشخص شد سال 4۹ 
پرونده ای در دیوان قضایی تشــکیل شده که 
در نهایــت به آن ورود کردیم. از قوه قضائیه به 
ویژه دادســرای حقوق بیت المال تشکر می کنم 
که با ورود به ماجرا حق را به پرسپولیس دادند 
و توانستیم سند درفشی فر را به نام پرسپولیس 

بزنیم.
 می خواهیم برای پرسپولیس ورزشگاه 

اختصاصی بسازیم
وی افزود: درفشــی فر در منطقه ای واقع شده 
که حکم الماس را برای ما دارد دیده ام آن را از 
لحاظ کمی با برخی ورزشگاه ها مقایسه می کنند 
کــه به هیچ وجه نمی توان این کار را انجام داد. 
اکنون هم کارشناسان نقشه برداری و معماری 
مشــغول کار هســتند تا مجوز ورزشگاهی که 
زمین چمن، اماکن تفریحی، رستوران و ... در آن 
وجود دارد صادر بشود و بتوانیم برای پرسپولیس 

ورزشگاهی اختصاصی بسازیم.
اجازه جدایی کریم باقری را نمی دهیم

سرپرســت باشگاه پرســپولیس درباره احتمال  
جدایی کریم باقــری و حضور وی در تیم ملی 
گفت: ما مخالف این موضوع هستیم زیرا کریم 
باقری با پرسپولیس قرارداد دارد و متعلق به ما 
است.وی یکی از مربیان با ارزش فوتبال ایران 

است و اجازه نمی دهیم از پرسپولیس جدا شود.
 پرسپولیس روی فرم باید تا فینال برسد

باشــگاه  اقدام های  آخرین  درباره  رســول پناه 
پرسپولیس برای حضور در لیگ قهرمانان آسیا 
اظهار داشت: برای 4 تیم گروه ما یک ورزشگاه 
اختصاصی در قطر در نظر گرفته شــده و باید 
بازی هایمان را در آن ورزشــگاه انجام بدهیم. 
من تمرکزم را برای تقویت تیم گذاشــتم و باید 
پرســپولیس که اکنون روی فرم است در این 

رقابت ها دست کم تا فینال برسد.

5۱۱/5اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک گناباد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهــی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ســاختمانهای  فاقد سند رســمی . 1ـ نظر به دستور مواد 1 و3 قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد ســند رســمی مصوب 13۹0/۹/۲0 و برابر رای شــماره 
13۹86030601300۲043 مــورخ 13۹8/10/۷ هیات اول موضوع مــاده یک قانون مذکور 
مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبــت ملک گناباد تصرفات مالکانــه و بامعارض متقاضی خانم 
صدیقه تیغی فرزند غامرضا در ششــدانگ یک باب یک قطعه محوطه مشتمل بر ساختمان ) 
دامداری ( به مســاحت 88۲/1۹ مترمربع تمامت باقیمانده  پاک شماره ۲3۷6 فرعی از 11۷ 
اصلی واقع در اراضی  خشــوئی بخش یک حوزه ثبت ملک گناباد خریداری شده مع الواسطه 
از  آقای ابوالقاســم نوری مالک رسمی محرز گردیده است، لذا به موجب ماده 3 قانون  تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده 13 آئین نامه مربوطه این 
آگهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق این روزنامه و محلی / کثیرالانتشــار در شــهرها 
منتشــر و در روســتاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشــخاص ذینفع به آرای اعام شده 
اعتراض داشــته باشــند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل 
تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تســلیم و گواهی تقدیم و رســید اخذ 
نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواســت به 
دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواســت به اداره ثبت محل تحویل دهد که در 
این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه اســت و در صورتی که اعتراض 
در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض، گواهی تقدیم دادخواســت به دادگاه عمومی محل 
را ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از 

مراجعه متضرر به دادگاه نیست. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/5/8.تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/5/۲5
سید ضیاء الدین مهدوی شهری ـ سرپرست ثبت اسناد و اماک گناباد

مفقودی
سند کمپانی و برگ سبز و کارت و بیمه  خودرو بارکش وانت مزدا مدل 13۷6 به شماره پاک 
6۷4 س 3۷ ایران 36 و شماره موتور ۲۲6538 و شماره شاسی ۷6160014۹5 مربوط به خانم 

سعیده نظامی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط است.
مفقودی

 ســند ، برگ سبز و کارت پاک موتور سیکلت پیشــتاز1۲5cc مدل 13۹4 به شماره پاک 
۲۲۹33 – ۷۷3 به شــماره شاسی ۹40116 و شماره موتور 4۲54۲۲به نام علی یوسفی مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
مفقودی

سه برگ سند کمپانی موتور سیکلت عقیق مدل 13۹۲ به شماره پاک ۷6688 - ۷4۹ مفقود 
گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

مفقودی
 دو برگ ســند موتور سیکلت پیشتاز مشــکی مدل 13۹5 به شماره پاک ۷۹۹6۷ - ۷۷4 به 
شماره شاسی NEG***A۹505353CN3 و شماره موتور 01۲4NG43۹8۲4 مفقود گردیده 

و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
مفقودی

 ســند کامل و برگ سبز نیسان زامیاد مدل 13۹۷ به شماره پاک ۹5 ایران 6۷5 ص 8۷  به 
شــماره موتور Z۲4۷68۷3۷Z و شماره شاسی NAZPL140BJ050۲8۷1 مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد.
مفقودی

 ســند خودرو ســواری پراید مدل 1384 به شــماره پاک 3۲ ایران 4۷3 ص 63  به شماره 
موتور 01106601 و شــماره شاســی S148۲۲8411۲6۲1 مفقود گردیــده و از درجه اعتبار 

ساقط می باشد.

درخشش عبادی پور مانع شکست 
اسکرابلچاتوف نشد

تیم والیبال اسکرابلچاتوف در دیداری دوستانه نتیجه را به ورشو واگذار کرد.
به گزارش فارس، تیم والیبال اسکرابلچاتوف خود را برای حضور در رقابت های فصل جدید لیگ 

لهستان موسوی به پاس لیگا آماده می کند.
این تیم از چندی پیش تمرینات خود را همچون سایر تیم های لهستانی آغاز کرد. اسکرابلچاتوف 

که به زنبورهای لهستان معروف است در دیداری دوستانه مغلوب ورشو شد.
در این مسابقه شاگردان آناستازی موفق شدند با نتیجه 3 بر یک و با امتیازهای ۲3 بر ۲5، ۲5 بر 
۲3، ۲3 بر ۲5 و ۲۲ بر ۲5 یاران عبادی پور را شکست دهند. میاد عبادی پور، دریافت کننده ایرانی 
تیم اسکرابلچاتوف در این دیدار عملکرد خوبی داشت و توانست 13 امتیاز برای تیمش کسب کند.
در تیم ورشو هم کولک، دریافت کننده جوان لهستانی موفق به کسب 10 امتیاز برای تیمش شد.

اظهارات شهربانو منصوریان کذب محض است
نایب رییس بانوان فدراسیون ووشو گفت:صحبت  هایی که شهربانو منصوریان در فضای مجازی 

مطرح می کند، اساسا کذب و دروغ است.
به گزارش فارس، زهرا ناطقی در خصوص اظهارات اخیر شــهربانو منصوریان در فضای مجازی و 
اتهاماتی که این ورزشکار به فدراسیون ووشو در خصوص رقابت انتخابی تیم ملی در سال 13۹8 بین 
سهیا منصوریان و مریم هاشمی و حق خوری فدراسیون در مورد خواهرش وارد کرده است، اظهار 
داشت: هیچ کدامیک از این موارد صحت ندارد و این مسائل از اساس دروغ و کذب محض است.از 
قدیم گفته اند وقتی یک دروغ را دائما با خودت تکرار کنی، خودت هم آن را باور خواهی کرد. این 
دقیقا حکایت شهربانو منصوریان است.وی با بیان اینکه تمامی مسابقات انتخابی تیم ملی ووشو در 
شــرایط عادلانه برگزار شده است، یادآور شد: این ورزشکار مدعی است که خواهرش یعنی سهیا 
منصوریان 3 بار متوالی مریم هاشمی را شکست داده که چنین چیزی به هیچ عنوان حقیقت ندارد 
و یک دروغ بزرگ است. تمامی ارکان فدراسیون نیز شاهد این امر هستند.نایب رئیس امور بانوان 
فدراسیون ووشو افزود: تمامی فیلم  های بازی  ها توسط بهترین داوران ووشو کشور بررسی و بازبینی 
شده است و براساس قوانین بین المللی تصمیم نهایی و فنی در خصوص این دیدار گرفته شده است. 
در نهایت هم سهیا منصوریان بازنده این مسابقه اعام شد. حتی شهربانو منصوریان بعد از شکست 
خواهرش به تیم داوری توهین کــرد و تمامی داوران و هیئت ژوری تقاضای برخورد انضباطی با 
او را داشتند.وی ادامه داد: اینکه منصوریان دائما در مورد دوپینگ مریم هاشمی صحبت می کند و 
می گوید او با دوپینگ راهی مســابقات جهانی شده هم دروغ است؛ زیرا پیش از مسابقات انتخابی 
تیم ملی از مریم هاشمی توسط نادو تست گرفته شد که نتیجه آن منفی بود. متاسفانه پس از پایان 
مسابقات جهانی و هنگامی که مجددا از هاشمی تست دوپینگ گرفته شد، نتیجه آن مثبت اعام 
می شود.نایب رئیس امور بانوان فدراسیون ووشو گفت: فدراسیون ووشو طی این سال ها همواره با 
ســعه صدر با این ورزشکار رفتار کرده و از اشتباهات بزرگ و کوچک مکرر او عبور کرده است؛ اما 
این ورزشکار نه تنها در مسیر درست قرار نگرفته، بلکه به اشتباهات عدیده خود نیز ادامه می دهد. 
موارد زیادی از تخلفات ایشــان مطرح شده و مستندات آن نیز موجود است که شاید اعام آن در 
رسانه ها و اطاع افکارعمومی عواقب سنگینی حتی در زندگی شخصی این ورزشکار داشته باشد. 
در صورت ادامه رفتارهای این ورزشکار، شاید در خصوص این تصمیم، تجدید نظر صورت بگیرد.
ناطقی گفت: سوالم اینجاست که اگر قصد و غرضی در کار بود و بنا بود این خواهران به مسابقات 
اعزام نشود، چگونه الهه و شهربانو باهم به مسابقات رفتند؟ اگر شرایط انتخابی ها عادلانه نبوده است، 
به طبع برای این دو هم چنین و اعزام آنها نیز ناعادلانه بوده و در حق دیگر ورزشــکاران اجحاف 
شده است! هر سه خواهر محصول قهرمان پروری همین فدراسیون هستند. شهربانو منصوریان که 
از سال ۲011 تا ۲01۹ درتمامی اعزام ها حضور داشته است؛ آیا درست است که بگوید فدراسیون 
در حق بقیه اجحاف کرده است!؟وی افزود: به نظر می  رسد شهربانو منصوریان با توجه به اینکه به 
اتمام ورزش قهرمانی اش نزدیک شــده است ، سعی دارد با ایجاد حاشیه و پروپاگاندا نگاه ها را به 
سوی خودش بازگرداند تا به فراموشی سپرده نشود. به نظرم او با تمام این مسائل و حواشی تاش 
می کند که اقدامات مربوط به مهاجرت احتمالی خودش را تسریع کند. در غیر این صورت هیچ دلیل 
منطقی ای برای این رفتار عجیب و دور از شــان این ورزشکار وجود ندارد. آن هم در شرایطی که 

یکی دو سال از این ماجرا زمان گذشته است.
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مطالب درج شده در روزنامه الزاما به معنای تایید محتوای آن نمی باشد.

روزنامه صبح امروز پذیرای مطالب و مقالات شما مخاطبان ارجمند می باشد.
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شکایتِ تندِ نویسنده »پایتخت« از جشن حافظ
آرش عباسی، نویسنده فصل ششم »پایتخت«، با یادآوری حواشی پیش 
آمده برای او در چند ماه گذشته به خاطر این سریال، اعام کرد سکوت 
خود را به دلیلِ حذف نامش از فهرست نامزد های جشن حافظ، می شکند 
و دست به شکایت می زند. در فهرستِ بخش بهترین فیلمنامه تلویزیونی 
در جشن حافظِ امسال، نام آرش عباسی در بین نامزد ها به چشم نمی خورد 
و تنها نامِ محســن تنابنده در مقام سرپرست نویسندگان و طراح داستان 

ذکر شده است.

مورد عجیب بازار خودرو، حواله خریدار دارد، خودرو نه
این روز ها رونق ادامه دار خرید و فروش حواله در بازار خودرو، بازار داغی 
اســت که در حاشیه بازار سرد و ســوت و کور خودرو سربرآورده است.  
خودروسازان بار ها نسبت با عواقب این خرید و فروش هشدار داده و آن را 
غیر قانونی اعام کرده اند، اما این اقدام از طریق اعطای وکالت باعزل، 
تحویل چک و... در محضر صورت می گیرد. قیمت ها در بازار این روز ها 
تحت تاثیر کاهش قیمت ارز به صورت نسبی و عقب نشینی قیمت سکه 
با کاهش مواجه شــده اســت، اما محدوده این کاهش قیمت بین تا 5 

میلیون تومان است.

عدم کیفیت 4۰ درصد ساختمان های نوسازی شده در پایتخت
زهرا نژاد بهرام عضو هیات رئیسه شورای شهر تهران گفت: متاسفانه 40 
درصد بافت های نوســازی شده در بافت فرسوده از نظر کیفیت ساخت، 
مطلوب نیســتند. این ســاختمان ها به دلیل عدم رعایت استاندارد های 
ساخت و ســاز و به کارگیری مصالح غیر استاندارد، جزو ساختمان های 
ناایمن محسوب می شوند. 10 هزار هکتار بافت ناپایدار داریم که ویژگی 
اصلی آن عدم استحکام است. متأسفانه بافت ناپایدار جزو بافت فرسوده 
محسوب نمی شود. تهران در معرض تهدید های طبیعی قرار دارد و قطعا 

وجود بافت ناپایدار می تواند مشکات آن را دوچندان کنند. /ایسنا

جزییات طرح سهمیه بندی بنزین سرانه خانوار
»امیرآبادی فراهانی« عضو هیئت رئیسه مجلس گفت: براساس این طرح 
ماهانه به هر فرد 30 لیتر بنزین ســهمیه ای پرداخت خواهد شــد که به 
کارت سرپرســت خانوار واریز می شود، و سرپرست فرصت دارد تا پایان 
ماه آن را مصرف کند. اگر مقداری از ســهمیه باقی بماند زمانیکه دولت 
می خواهد کارت سرپرســت را مجدد شــارژ کند، موظف است کل باقی 
مانده آن را براســاس قیمت ۹0 درصد فوب خلیج فارس خریداری و به 
حساب سرپرســت واریز کند. اگر نفت گران شود و قیمت فوب افزایش 
پیدا کند کسی که مصرف بنزین کمتری دارد پول بیشتری دریافت خواهد 
کرد. پیش بینی می کنیم با اجرای این طرح 10 تا 15 میلیون لیتر کاهش 

مصرف خواهیم داشت.

جزئیات اخذ مالیات از خریداران سکه در سال 9۸
 رئیس کل ســازمان امور مالیاتی کشــور نحوه و جزئیات اخذ مالیات از 

خریداران ســکه در سال ۹8 را مشــخص کرد. طبق قانون مالیات های 
مستقیم، به منظور تکریم مودیان و تسهیل وصول مالیات عملکرد سال 
13۹8 دریافت کنندگان سکه تمام بهار آزادی از بانک مرکزی جمهوری 
اسامی ایران، آن دسته از اشخاص حقیقی خریدار سکه از بانک مرکزی 
جمهوری اســامی ایران که در ســال 13۹8 به دریافت حداکثر )185( 
قطعه سکه اقدام کرده، مشمول مالیات مقطوع موضوع این دستور العمل 
هستند. این گروه از خریداران سکه از نگهداری اسناد و مدارک موضوع 
قانون صدرالاشــاره و تسلیم اظهارنامه مالیاتی معاف می شوند و مالیات 
اشــخاص موضوع این بند که اظهار نامه مالیاتی خود را در موعد مقرر 
تسلیم کنند، بر اساس رسیدگی به اسناد و مدارک ارائه شده تعیین خواهد 

شد. / ایسنا

دلیل عدم حضور رئیس جمهور در جلسه رای اعتماد به وزیر 
پیشنهادی صمت

محمود واعظی گفت: حضور مقامات ارشــد در جلســات عمومی و 
اماکن اینچنینی تابع نظرات ستاد ملی مبارزه با کروناست و این کمیته 
بهداشــتی این ستاد اســت که در این زمینه تصمیم می گیرد و همه 
تابع مصوبات و تصمیمات هستیم. تصمیم کمیته بهداشتی ستاد ملی 
مبارزه با کرونا کتبا توســط اینجانب به اطاع رئیس محترم مجلس 
رسیده و انتظار این بود که ایشان نمایندگان مجلس را از این مسئله 
آگاه و جلسه را مدیریت کنند، متاسفانه این اطاع رسانی به نمایندگان 
محترم انجام نشــد و صرفا پس از دریافت یادداشت معاون پارلمانی 
رئیس جمهور و آنهم پس از رای گیری اطاع داده شد. نمونه همین 
مسئله در اواخر مجلس پیشین هم اتفاق افتاد، در جلسه رای اعتماد 
به آقای دکتر خاوازی وزیر جهاد کشــاورزی، آقای دکتر روحانی به 
تصمیم ســتاد ملی مبارزه با کرونا در جلســه شرکت نکرد و معاون 
اول رئیس جمهور در آن جلســه به نمایندگی از رئیس جمهور از وزیر 
پیشنهادی دفاع کرد. با این حال دیروز با استناد به آئین نامه داخلی از 

سخنرانی معاون اول رئیس جمهور ممانعت شد. /پاد
 

سلامتی: اصلاح طلبان هنوز زمان کافی برای ورود به انتخابات 
۱4۰۰ دارند

دبیرکل ســازمان مجاهدین انقاب:اصاح طلبــان هنوز زمان کافی 
برای ورود به عرصه انتخابات ســال 1400 را دارند.شورای هماهنگی 
جبهه اصاحات با دعوت از تمامی احزاب و شخصیت های این جریان، 
سازوکار انتخاباتی مشخصی را برای فعالیت های پیش رو تعیین کند.

گروه های مختلف جبهه اصاحات احترام خاصی برای مجمع روحانیون 
مبارز قائل هســتند، این مجمع نیز هر زمان که لازم باشد در جایگاه 
ریش ســفیدی به تصمیمات مهم، ورود پیدا خواهد کرد.آقای خاتمی، 
شــخصیت محوری جریان اصاحات است نه یک لیدر یا رهبر. باید 
از ظرفیت ایشان در مســیر انتخابات 1400 بهره گرفت.شورای عالی 
سیاســت گذاری به پایان خط رسیده اســت و امروز این شورا دیگر در 

عمل وجود ندارد./خبر آناین

 
پیام ظریف از لبنان به سید حسن نصرالله

وزیر خارجه کشورمان در پیام هایی جداگانه خطاب به همتای لبنانی و نیز 
دبیرکل حزب الله لبنان پیروزی غرورآفرین مقاومت در جنگ 33 روزه را 
تبریک گفت.محمد جواد ظریف وزیر امور خارجه در پیام هایی جداگانه 
خطاب به همتــای لبنانی و نیز دبیرکل حــزب الله لبنان چهاردهمین 
ســالروز پیروزی غرورآفرین مقاومت در جنگ 33 روزه علیه متجاوزان 
صهیونیست را به دولت و ملت لبنان تبریک گفت.ظریف امروز 14 اوت 

همزمان با سالگرد این پیروزی بزرگ در لبنان حضور دارد.
 

فعال اصولگرا: خیز فتاح برای انتخابات ۱4۰۰ با شیب تند و 
سرعت غیرمجاز بود

یک فعال سیاســی اصولگرا، گفت: مطالبی که از زبان فتاح شنیده شد، 
اگر در آســتانه انتخابات ریاست جمهوری نبود ارزش بیشتری داشت که 
به دلیل مطرح شدن آن ها در فاصله نزدیک به انتخابات، در میان اذهان 
فعالان سیاســی به عنوان رفتار انتخاباتی تعبیر شد.وهاب عزیزی فعال 
سیاسی اصولگرا و دبیرکل جبهه جهادگران ایران اسامی، در گفت وگو 
با خبرنگار ایلنا، درخصوص بازتاب  اظهارات اخیر رئیس بنیاد مستضعفان 
در یک برنامه تلویزیونی، گفت: مطالبی که از زبان آقای فتاح شنیده شد، 
اگر در آستانه انتخابات ریاست جمهوری نبود، ارزش بیشتری داشت که 
به دلیل مطرح شدن آن ها در فاصله نزدیک به انتخابات، در میان اذهان 
فعالان سیاسی به عنوان رفتار انتخاباتی تعبیر شد که برای من هم چنین 
ذهنیتی ایجاد شد در واقع با این حرف ها به نظر رسید که خیز فتاح برای 
انتخابات 1400 با شیب تند و سرعت غیرمجاز بوده است.وی ادامه داد: 
اگر فتاح به مواردی همچون اینکه چه کســانی در بنیاد مستضعفین و با 
چه ســاز و کاری اماک را واگذار کرده اند؟ ســهم مقصران بنیاد چقدر 
است؟ آیا گزارش دقیقی از عملکرد بنیاد از بدو تاسیس آن تاکنون دارد؟ 
گزارشــی از اموال، درآمدها و محل هزینه دارد؟ چقدر از درآمدها و اموال 
بنیاد مستضعفان برای مستضعفین هزینه شده است؟ اشاره می کرد، شاید 

از تندی مصاحبه و شائبه انتخاباتی آن کم می شد.
 

پیشنهاد یک نماینده: کشور در ایام برگزاری کنکور 
تعطیل شود

نماینده شــازند در مجلس پیشنهاد داد که کشور در ایام برگزاری کنکور 
تعطیل باشــد.محمود احمدی بیغش نماینده شــازند در مجلس شورای 
اســامی در گفت وگو با فارس با اشاره به لغو تعویق کنکور و برگزاری 
کنکور در موعد مقرر از چهارشــنبه هفته آینده گفت: هفته آینده رقابت 
سالم بین بیش از 1.5 میلیون شرکت کننده در کنکور برگزار می شود. وی 
با اشاره به برگزاری کنکور از روز چهارشنبه ۲۹ مرداد تا شنبه اول شهریور 

در سراسر کشور، افزود: پیشنهاد می شود روزهای چهارشنبه، پنج شنبه و 
همچنین شــنبه اول شهریور که کنکور برگزار می شود در کشور تعطیل 
رســمی اعام شــود تا هم خانواده ها برای تردد در سطح شهرها دچار 
مشکل نشوند و هم بتوانند در کنار فرزندان خود در مراکز امتحان حضور 
یابند و یک احساس آرامشی داشته باشند.نماینده شازند در مجلس شورای 
اسامی گفت: بحث پیرامون تعویق کنکور و لغو آن موجب استرس بین 
خانواده ها و دانش آموزان شــد که می توانیم با تعطیلی کشور و همراهی 

خانواده ها با فرزندان شان تا حدودی این استرس را کاهش دهیم.
 

شکایت نمایندگان مجلس از آخوندی و زنگنه
نماینده مردم نجف آبــاد و تیران و کرون گفت: تعــدادی از نمایندگان 
مجلس شورای اسامی، شکایت نامه از آقایان زنگنه و آخوندی را امضاء و 
آماده کرده و هفته آینده تقدیم قوه قضائیه خواهیم کرد.ابوالفضل ابوترابی 
امروز در گفت وگو با فارس درخصوص توئیت اخیر خود مبنی بر شکایت از 
بیژن زنگنه و عباس آخوندی، اظهار داشت: تعدادی از نمایندگان مجلس 
شورای اسامی، شــکایت نامه را امضا و آماده کرده و هفته آینده تقدیم 
قوه قضائیه خواهیــم کرد.نماینده مردم نجف آباد و تیران و کرون افزود: 
امروز ما با پدیده ای به نام ترک فعل مواجه هستیم  که افراد طی آن اجازه 
نمی دهند کارهای بزرگ در مملکت انجام شود و این کارهای بزرگ در 
آینده مانند بهمنی بر سر مردم خراب می شوند و آن ها را نسبت به نظام و 
کشور بدبین خواهند کرد.وی ادامه داد: یکی از این اقدامات، توقف 6 ساله 
ســاخت مسکن و بی تدبیری وزیر وقت یعنی آقای آخوندی در خصوص 
عدم توســعه ساخت مسکن بود که امروز مستأجران را ناراضی و نسبت 
به نظام هم بدبین کرده اســت.ابوترابی تصریح کرد: وزیر نفت نیز تمام 
اقدامات بزرگ نفتی ما که باعث می شــد از وابســتگی به نفت خام جدا 

شویم و به سمت فراورده آن حرکت کنیم را متوقف کرده است.
 

ادعایی درباره تحرکات انتخاباتی سعید جلیلی برای ۱4۰۰
یک نماینده سابق مجلس معتقد اســت که برخی از افراد از هم اکنون 
نشســت هایی را در موضوع انتخابات 1400 برگزار می کنند.سید حسین 
نقوی حســینی در گفت گو با ایسنا، در واکنش به شایعه نقل شده از وی 
در ارتباط با تشــکیل ستاد انتخاباتی سعید جلیلی گفت: من نگفتم ستاد 
آقای جلیلی یا شخص دیگری تشکیل شده است. این نقل قول از طرف 
خودم را تکذیب می کنم. من عرض کردم افرادی که در عرصه انتخابات 
ریاست جمهوری فعال هستند و نشست های خصوصی برگزار می کنند که 
کسانی مثل آقای جلیلی هستند.وی در ارتباط با حضور چهره های سیاسی 
در انتخابات پیش رو گفت: اصولگرایان راه بسیار سختی را در پیش دارند 
برعکس اینکه بعضی ها می گویند دولت بعدی دولت اصولگرایان است، 
من می گویم اصا این طور نیســت که به ایــن راحتی درباره اش حرف 

می زنند وآن ها راه ســختی در پیش دارند.این فعال سیاسی تصریح کرد: 
مهم ترین ســوال برای مردم این اســت که فرق این همه کاندیدا باهم 
چیست؟ مثا روحانی با عارف و جلیلی و فتاح و قالیباف و آیت الله رئیسی 
و زاکانــی چه فرقی دارد؟ کدام یکی از آن هــا رویکرد متفاوتی خواهند 
داشت. همه می گویند با فساد باید مبارزه کنیم. همه می گویندبورس باید 
فعال شود. همه می گویند خصوصی سازی راه نجات کشور است. احمدی 
نژاد هم همیــن را می گوید او هم معتقد به خصوصی ســازی و جذب 

سرمایه و توزیع عادلانه است.
 

داریوش قنبری: اصلاح طلبان نگران مشارکت مردم در انتخابات 
هستند

فعال سیاسی اصاح طلب گفت: مسائلی که در شورای عالی سیاستگذاری 
رخ داده به زودی حل می شــود.داریوش قنبری، عضو شــورای مرکزی 
حزب مردم سالاری، درباره برگزاری جلسات حزبی از سوی برخی احزاب 
اصاح طلب و اینکه آیا این جلســات تداوم خواهد داشت؟، گفت: یقینا 
اصاح طلبان هم مانند ســایر جریانات سیاسی در کشور، برای انتخابات 
سال آینده برنامه دارند و مشارکت خواهند داشت اما مشکلی که در حال 
حاضــر وجود دارد، بحث عدم وجود یک تشــکّل وحدت بخش در این 
جریان است. به ویژه با مسائلی که در شورای عالی سیاستگذاری رخ داده 
که البته این مشکل به زودی حل می شود.او افزود: در مجموع در ارتباط 
با وحدت تشــکیاتی، تصور نمی کنم که اصاح طلبان با مشکل مواجه 
شوند. یقینا سازوکاری را برای وحدت احزاب اصاح طلب ایجاد خواهند 
کرد و جبهه اصاحات، ســازوکاری را برای وحدت بخشی ِ درون خود 
پدید خواهد آورد. در شرایط فعلی، یکی از نگرانی هایی که اصاح طلبان 
دارند به نظر من نگرانیِ ســایر جریانات سیاســی نیز هم هست، بحث 
مشــارکتِ  مردم در انتخابات است. این فعال سیاسی اصاح طلب ادامه 
داد: با توجه به انتخابات مجلس ۹8 که ما کمترین میزان مشارکت را در 
دوران پس از انقاب داشــتیم به نوعی جریانات سیاسی تحت تاثیر این 
میزان کمِ مشــارکت قرار گرفتند و دنبال این هستند که تحلیلی، واقع 
بینانه از علل این مشارکت پایین داشته باشند و به نوعی بر میزان فعالیت 
آنها هم این وضعیت مشارکت، تاثیرگذار بوده است.قنبری تصریح کرد: 
به هر حال توجه جریان اصاح طلب به عنوان یک جریان مردمی یقینا 
به عقبه اجتماعی خود خواهد بود و به دنبال این است که ببیند، مردم و 
عقبــه اجتماعی چه انتظاری از اصاح طلبان دارند و آیا آنها قادر خواهند 
بود که این انتظــارات را به نوعی برآورده کنند یا خیر؟ به نظر بنده این 
موضوع در نحوه مشارکت و حضور اصاح طلبان در انتخابات سال آینده، 

تعیین کننده خواهد بود.
 منبع: تابناک

دلیل عدم حضور رئیس جمهور در جلسه رای اعتماد به وزیر پیشنهادی صمت/ شکایت نمایندگان مجلس از آخوندی و 
زنگنه/ مورد عجیب بازار خودرو، حواله خریدار دارد، خودرو نه

شرایط ویژه اشتراک انبوه روزنامه صبح امروز  
برای پیک موتوری ها،باربری ها 

و شرکت های خدماتی

0 9 3 6 0 5 6 6 6 3 6 با ما تماس بگیرید: 
0 9 1 5 2 5 6 0 0 9 1  -  

5۱۱/۱اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  
فاقد ســند رسمی . برابر رای شــماره 13۹860306۲۷1003348 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه 
پنج تصرفات مالکانه بامعارض متقاضی آقای علی بذر افشــان آویانی فرزند رحمان به شماره شناسنامه 
506 صادره از تایباد در ششــدانگ یک باب کارگاه به مســاحت ۲40 متر مربع قسمتی از پاک 1 فرعی 
از156اصلی بخش ۹خریداری از مالک رسمی خانم زهرا رضایی یزدی محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م.الف43۷ تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/5/۲5. تاریخ انتشار 

نوبت دوم: 13۹۹/6/10
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و اماک منطقه پنج مشهد

5۱۱/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  
فاقد سند رســمی . برابر رای شــماره13۹۹60306۲۷1001۲13هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد منطقه 
پنج تصرفات مالکانه بامعارض متقاضی خانم مریم احمری فرزند قنبر به شماره شناسنامه 1564 صادره 
از چناران در ششدانگ یک باب خانه به مساحت ۷1/80 متر مربع قسمتی از پاک 83 فرعی از 3 اصلی 
بخش ۹  واقع در بلوار شهید کریمی بین کریمی ۲5و۲۷ پاک ۲4 خریداری از مالک رسمی آقای حسن 
داوطلب محرز گردیده است. لذا به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود 
در صورتی که اشــخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک 
ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م.الف433 تاریخ 

انتشار نوبت اول: 13۹۹/5/۲5. تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/6/10
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و اماک منطقه پنج مشهد

5۱۱/3اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد منطقه پنج 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی  موضوع بند 6 ماده یک قانون مواد ۱4۷ و۱48 اصلاحی قانون ثبت

برابر رای شماره ۲6/68۹4 مورخ ۷4/۹/14 هیات مواد 14۷و148 اصاحی قانون ثبت تصرفات مالکانه بامعارض 
متقاضی ابراهیم اسماعیل پور رده فرزند محمد به شماره شناسنامه 14۷ صادره از مشهد در ششدانگ یک  باب 
خانه مشــتمل بر دوباب دکان متصل به هم به مساحت ۹8/40 متر مربع قسمتی از پاک ۲ فرعی از 61 اصلی 
بخش ۹  واقع در بعد از صد متری طبرسی شمالی جنب کوچه 10 متری بنی هاشم مقابل مصالح فروشی دشتبان 
پاک 460) آدرس جدید: بلوار طبرســی دوم بین طبرســی ۲۲و۲4 حاشیه بلوار پاک 460( خریداری از مالک 
رسمی آقایان علی ٫ جواد و عبدالرسول مختاری امیر مجدی و محمد رادمهر محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شــود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد. م.الف 431تاریخ انتشار نوبت اول:13۹۹/5/۲5. تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/6/10
حمیدرضا افشار ـ رئیس ثبت اسناد و اماک منطقه پنج مشهد

5۱۱/4اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک مشهد ناحیه یک 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای  
فاقد سند رســمی . برابر رای شــماره13۹۹60306003000۲63هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک مشهد ناحیه یک 
تصرفات مالکانه بامعارض متقاضی آقای سید مهدی ریاضی مشهدی فرزند عباس به شماره شناسنامه 
660۲6 صادره از مشــهد در ششدانگ یک باب ساختمان به مساحت 45/58 متر مربع قسمتی از پاک 
48۹ اصلی بخش  4  مشهد واقع در کاشانی دریا دل 8 کوچه سردار پاک 44 خریداری از مع الواسطه از 
سید محمد ریاضی مشهدی محرز گردیده است. لذا به منظور اطاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 
روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض، دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 

م.الف4۲۹ تاریخ انتشار نوبت اول: 13۹۹/5/۲5. تاریخ انتشار نوبت دوم: 13۹۹/6/10
محمد جواد غامی ـ رئیس ثبت اسناد و اماک ناحیه یک مشهد
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